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Stični. Ekipa mladih iz 
PGD Videm-Dobrepolje se 
je ponovno zavihtela na 
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PGD LOKACIJA DEFIBRILATORJA  AED-ja NASLOV

PGD VIDEM – 
DOBREPOLJE

– JAKLIČEV DOM (SPREDNJA STENA STAVBE) VIDEM 34
– ELEKTRO DOBREPOLJE (VHOD V STAVBO) VIDEM 42
– GASILSKI DOM PGD VIDEM (VOZILO GVM-1) VIDEM 37b
– ELMA TT TOVARNA TRANSFORMATORJEV (SPREDNJA STRAN 
STAVBE)

PREDSTRUGE 29

– ZAVOD SV. TEREZIJE (V STAVBI) VIDEM 33a
– ŠPORTNA DVORANA VIDEM 80

PGD ZDENSKA 
VAS

– GASILSKI DOM PGD ZDENSKA VAS (SPREDNJA STRAN STAVBE) ZDENSKA VAS 59
– VAŠKI DOM CESTA (SPREDNJA STRAN STAVBE) CESTA 38a

PGD HOČEVJE – GASILSKI DOM PGD HOČEVJE (SPREDNJA STRAN STAVBE) HOČEVJE 19
PGD STRUGE – STARI GASILSKI DOM (SPREDNJA STRAN STAVBE) PRI CERKVI 1

– NA PRIVATNI HIŠI PODTABOR 5

PGD 
KOMPOLJE

– GASILSKI DOM PGD KOMPOLJE (SPREDNJA STRAN STAVBE) KOMPOLJE 60

PGD ZAGORICA – GASILSKI DOM PGD ZAGORICA (SPREDNJA STRAN STAVBE) ZAGORICA 36a
PGD PONIKVE – GASILSKI DOM PGD PONIKVE (SPREDNJA STRAN STAVBE) PONIKVE 45

– PRIZMA PONIKVE, POSEBNI SOCIALNOVARSTVENI ZAVOD RS (V 
STAVBI)

PONIKVE 76

LOKACIJE AVTOMATSKIH EKSTERNIH DEFIBRILATORJEV (AED)

V nujnih primerih, 
ko je potrebna 
uporaba AED-ja, 
pokličite številko 
112. V kolikor so AED-ji nameščeni še kje drugje, vas naprošamo, da lokacije sporočite v uredništvo.

Aktualne informacije in razpise  
najdete na spletni strani  

Občine Dobrepolje
www.dobrepolje.si
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Na š  k r a j
Ustanovitelj glasila je Občina Dobrepolje.  
Naslov uredništva: Videm 35, 1312 Videm-Dobrepolje. 
Odgovorni urednik: Uroš Gačnik.
E-pošta: nas-kraj@dobrepolje.si, gsm: 041 885 111.
Lektoriranje: Mojca Pipan. 
Člani izdajateljskega sveta: Zdenka Novak Nose (predsednica), Ana Pugelj, Mojca Babič, 
Dušica Hočevar. 
Glasilo Naš kraj je vpisano v razvid medijev pri Ministrstvu Republike Slovenije za kulturo pod 
zaporedno številko 741.        
Oblikovanje, prelom in tisk: PARTNER GRAF zelena tiskarna, d.o.o. 
Glasilo izhaja enkrat mesečno v nakladi 1300 izvodov.

Naslednja številka izide v četrtek, 29. avgusta 2024. 
Rok za oddajo prispevkov je 17. avgust 2024.

Tegobe in izzivi današnjega časa
Spoštovane krajanke in krajani, cenjene bralke in bralci! Zavedanje, da se kljub čudnim vremenskim neprilikam 
začenja poletje, je vse večje. Zadnje tedne nas je vreme resnično zavajalo, saj so bila nekatera jutra dokaj hladna za ta 
letni čas, že naslednje ure pa smo se skrivali po sencah zaradi močnega sonca, ki je znanilec poletnih počitnic.

Uroš Gačnik

Znanilci počitnic so bili tudi učenci 9. 
razredov, ki so se pred drugimi nižjimi 
razredi poslovili od osnovnošolskih klo-
pi ter se podali znanim ali neznanim ci-
ljem naproti. Vsem, ki se letošnjo jesen 
odpravljate v srednje šole, želim, da bi se 
lahko na novo okolje čim prej navadili 
ter da bi vas družba sprejela take, kot ste. 
Želimo si, da brez sprenevedanja ter laž-
nega prikazovanja in dokazovanja pred 
novo družbo izrazite lastni jaz in pone-
sete v svet vrednote, ki so vam bile do 
sedaj privzgojene. Mladim je dandanes 
res težko, saj so danes drugačni časi, kot 
smo jih doživljale predhodne generaci-
je. Vsaka generacija ima posebne izzive, 
s katerimi se spopada. Starši in okolica 
jim bodimo pri tem v oporo, da se ne iz-
gubijo v poplavi različnih opredeljevanj 
in ne zaidejo na kriva pota. Res je, da se 
največ naučimo, ko nekaj skusimo na 
svoji koži in se za vse nasvete ne zmeni-
mo. Torej želimo, da bodo izkušnje, ki jih 
bodo mladi doživeli, čim manj boleče in 
ne bodo odločilno vplivale na nadaljnji 
razvoj osebnosti.

Težko rečem, da želimo kot družba 
skrbeti za mlade, ki naj bi bili naša priho-
dnost. V to razmišljanje so me pahnili vo-
lilni izidi referendumskih vprašanj, pred-
vsem sem razmišljal o referendumskem 
vprašanju glede legalizacije marihuane 
(naj si bo to za osebno ali medicinsko 

rabo). Z omenjeno sestavino sem se ver-
jetno kot večina prebivalstva srečal že v 
mladih letih ter mi je nekako uspelo stva-
ri preskočiti. Sedaj, ko je v družbi očitno 
prisotnih veliko ljudi, ki so občasni ali pa 
redni uživalci te droge, pa se mi zastav-
lja vprašanje glede uporabe pri naših 
otrocih. Si res želim, da bi moji potomci 
imeli možnost, da se legalno »zadenejo«? 
Glede na to, da je že pri alkoholu tako, je 
nujno potrebno, da imamo še več snovi, 
od katerih bomo lahko odvisni? Nam al-
kohol morda že sedaj dela preglavice in 
ga želimo omejiti? 

Res so to vprašanja, ki bi zahtevala 
daljšo razpravo in se običajno pri argu-
mentaciji za in proti navajajo posamezni 
primeri, za katere težko rečemo, da ne 
bi v trenutni situaciji tako ravnali. Žal pa 
me moti, da je vse prikazano nekako pod 
pretvezo in z namenom zadovoljevanja 
lastnih potreb. Glede na volilni rezultat, 
ki je prikazan na državni ravni, je večje 
število državljanov z volilno pravico izra-
zilo podporo drogi. Veseli me, da je ta od-
stotek v našem volilnem okraju nekoliko 
nižji od državnega, kar nakazuje, da raz-
mišljamo starodobno ali pa smo pravilno 
usmerjeni? Kljub vsemu bomo verjetno 
vsi deležni spremenjene zakonodaje.

Ne pozabimo, da so do sedaj že lega-
lizirane droge, kot so alkohol in cigarete. 
Vsi vemo, da nam škodujejo, po drugi 
strani pa jih kot družba toleriramo. Ena-
ko se bo verjetno čez čas primerilo tudi 

drugim snovem, ki bodo samo pripo-
mogle, da bo človeštvo težje doumelo 
težave današnjega časa. Zakrivanja oči 
pred resnico in uveljavljanja svoje volje 
ob neupoštevanju trenutne zakonodaje 
se lahko naučimo od najvišjih vladnih 
struktur. Sprašujem se, kam nas bo vse 
to pripeljalo …

Vsekakor nas ne bo pripeljalo na 
proslavo, ki so jo uspešno priredili ob 
30-letnici vrtca. Veliko nasmejanih obra-
zov in nastopajočih je ponovno dokaza-
lo, kako lepo je življenje. Prav tako so se 
v družbenih dejavnostih pretekli mesec 
odvijali različni dogodki. Ponovno si je 
lahko vsak izmed nas našel nekaj zase. 
Veseli me povezovanje s sosednjimi kraji 
in ljudmi, s katerimi sobivamo ter tako 
pridobivamo dragocene izkušnje, ki jih 
prenašamo v svoje bivalno okolje.

V času počitnic običajno zamenjamo 
okolje, v katerem prebivamo, ter se po-
damo v različne vroče destinacije. Letos 
morda v manjši meri, saj so se turistični 
kraji močno podražili. Kljub vsemu verja-
mem, da boste našli čas in prostor, kjer se 
boste dobro počutili, se kakovostno od-
počili in si nabrali moči. Z dobro voljo, 
optimizmom ter pozitivizmom je namreč 
vse mogoče. 

Naslednja številka Našega kraja bo kot 
običajno izšla konec avgusta, tako da si 
lahko tudi glede pisanja vzamemo nekaj 
premora.

Lepe počitnice želim! ■
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Povzetek dogajanja na projektih  
v Občini Dobrepolje
Prispevek so pripravili sodelavci občinske uprave v sodelovanju z županom in podžupanom.

Kanalizacija Kompolje

Gradnja dela kanalizacije na vzhodni 
strani vasi je zaključena. Asfaltiranje bo 
izvedeno po odločitvi glede pokablitve 
elektrike, ki bo sprejeta na podlagi ela-
borata (zbirnika rešitev) odvodnjavanja 
s ceste, prometa, elektrike, telekomuni-
kacij in javne razsvetljave. Ko bo elaborat 
izdelan, bodo rešitve skupaj s predvide-
nimi stroški predstavljene krajanom. 

Občinska celostna prometna strategija 
Dobrepolje – OCPS Dobrepolje

Občina Dobrepolje je začela pripravo 
občinske celostne prometne strategije 
(OCPS). Izvedena je bila delavnica z ožjo 
in širšo delovno skupino na temo vizije 
in ciljev ter javna razprava. Povabljeni 
predstavniki krajanov in organizacij so 
se dobro odzvali in aktivno sodelovali, 
za kar se jim iskreno zahvaljujemo. 

Na podlagi delavnic in javne razpra-
ve je bilo pripravljeno geslo vizije, ki je: 
»Stremimo k razvoju dostopnega trajno-
stnega prometnega sistema v prijetnem in 
varnem okolju, ki spodbuja kakovostno 
življenje, privablja nove prebivalce ter 
krepi turizem.«

Hkrati poteka več anket:
• anketa za širšo javnost, ki je še vedno 

dostopna in ste vabljeni, da jo izpol-
nite;

• anketa o načinu potovanja v šolo ter 
• anketa med nekaterimi večjimi zapo-

slovalci v Občini Dobrepolje. 
Delni rezultati anket se bodo predsta-

vili tudi na razstavi, ki bo junija in julija 
v Jakličevem domu. 

Več na temo OCPS Dobrepolje si 
lahko preberete tudi na spletni strani 
Občine Dobrepolje pod posebno ikono 
»OBČINSKA CELOSTNA PROMETNA 
STRATEGIJA DOBREPOLJE«.

Še vedno ste vsi občani vabljeni, da 
svoje predloge pošljete po e-pošti na 
Občino. Za sodelovanje se najlepše zah-
valjujemo.

Od cerkvice do cerkvice

Na Polšniku je bil v nedeljo, 2. junija 
2024, že 28. pohod Od cerkvice do cerkvi-
ce. Že tradicionalno je dogodek na prvo 
nedeljo v juniju. V okviru pohoda poteka 
tudi projekt »Županovizije«, katere gostja 
je bila letos Občina Dobrepolje.

Razno

Zbiralnik odpadnega olja iz gospo-
dinjstev, ki je pri Zdravstvenem domu 
Videm - Dobrepolje, se uporablja in se 
dobro obnese. Odpadno olje iz gospo-
dinjstva zaprete v plastenko, ki jo vržete 
v zabojnik. 

Župan in podžupan sta se udeležila 
predstavitve pobude za traso 3. a razvoj-
ne osi, tj. posodobljene cestne povezave 
med Škofljico in Petrino na odseku Tur-
jak–Retje. Predlog vključuje obvoznico 
okrog Velikih Lašč, ki se v celoti izogne 
kmetijskim zemljiščem in poteka pre-
težno po gozdnatem terenu severno 
in vzhodno od Velikih Lašč, v kratkem 
delu tudi po ozemlju Občine Dobre-

polje. Medtem ko je postopek izdelave 
državnega prostorskega načrta (DPN) 
za navedeni odsek še v teku, pa je za 
obvoznico okrog Ponikev z navezavo na 
cesto Ljubljana-Kočevje DPN že sprejet. 
3. a razvojna os bo pomembno okrepila 
medsebojno povezanost krajev na relaci-
ji Ljubljana–Kočevje–Petrina, odpravila 
ozka grla in zastoje ter izboljšala prome-
tno varnost. Nova državna povezovalna 
cesta, ki se bo izognila Ponikvam, pa bo 
še posebej dobrodošla pridobitev tudi za 
našo občino.

Nadaljuje se projekt rekonstrukcije 
dela vodovoda Rašica–Rob. 

Občina Dobrepolje se je z vodstvom 
osnovne šole začela dogovarjati o po-
drobnostih, povezanih z uvedbo nove-
ga imena šole. Osrednja slovesnost s 
poudarkom na opusu Toneta in Fran-
ceta Kralja je predvidena v decembru 
in bo povezana s tradicionalno šolsko 
proslavo. ■



Naš kraj ■ junij 2024 5••• Iz občine •••

Uroš Gačnik

Občina je temeljna lokalna skupnost, ka-
tere ustavno zasnovo pogojujejo: skupne 
potrebe in interesi prebivalcev enega ali 
več naselij, ki sodelujejo pri upravljanju 
javnih zadev lokalne ali krajevne narave, 
samostojno oz. samoupravno v razmerju 
do države. Občina je naravna življenjska 
skupnost ljudi, ki prebivajo na območju 
enega ali več povezanih območij. 

Lokalna skupnost je organizirana sku-
pina ljudi, ki sama odloča o svojih, lokal-
nih zadevah.

Elementi lokalne skupnosti:
• ozemlje (teritorij);
• skupni interesi in potrebe – po varnos-

ti, po zagotavljanju pogojev za življe-
nje (voda, komunala, elektrika ...), ele-
mentarne potrebe in potrebe višjega 
ranga (kultura, šport ...);

• zavest o pripadnosti – zavest ljudi, da 
jemljejo skupnost za svojo in so prip-
ravljeni biti aktivni in udeleženi pri 
njenem upravljanju;

• prebivalci;
• pogoji za organiziranje dejavnosti za 

zadovoljevanje potreb ljudi – javne 
službe, ki proizvajajo javne storitve za 
zadovoljevanje potreb ljudi.

Kronološki pregled nastanka občin v 
Sloveniji

Ob osamosvojitvi Slovenije leta 1991 
je bila Slovenija razdeljena na 60 občin. 

Leta 1995 je bilo na ozemlju Slovenije 
147 občin, takrat je bila ustanovljena 
tudi Občina Dobrepolje. Kasneje pa je 
bilo leta 1998 ustanovljenih še 46 občin, 
junija 2002 pa se je od Občine Litija od-
cepila Občina Šmartno pri Litiji. Tako je 
bilo leta 2005 število občin 193. Januarja 
2006 je bil izveden posvetovalni referen-
dum o občinah, na katerem so prebivalci 
dotičnih naselij glasovali o ustanavljanju 
novih občin. Po rezultatih referenduma 
so se prebivalci odločili še za 12 novih 
občin; Državni zbor Republike Slovenije 
je 1. marca 2006 potrdil referendume in 
nove občine, tako jih je bilo skupaj 205. 

Osmega aprila 2006 je bil izveden še 
drugi posvetovalni referendum o ob-
činah, ki je zajemal območja 8 možnih 
novih občin: Gorje, Log - Dragomer, Po-
ljane, Rakek, Rečica ob Savinji, Spodnja 
Idrija, Sveti Jurij v Slovenskih goricah in 
Šentrupert. Četrtega maja 2006 je Vlada 
Republike Slovenije poslala v Državni 
zbor predlog o ustanovitvi petih novih 
občin, s tem se je število občin povečalo 
že drugič, tokrat na 210.

Februarja 2011 je bila po zakonodaj-
nih zapletih ustanovljena Občina Mirna, 
Občina Ankaran pa je bila ustanovljena 
junija 2011, ko je Ustavno sodišče Repu-
blike Slovenije ustanovilo Občino Anka-
ran.

Tako imamo sedaj  v Sloveniji 212 ob-
čin in s tem tudi toliko županov. 

Občina Dobrepolje se razprostira na 

območju dveh med seboj povezanih kra-
ških dolin, ki ležita med Malo Goro in Ti-
sovško planoto Dobrepoljske in Struške 
doline. Občina je začela delo 1. 1. 1995, 
njena površina je približno 100 km2 in 
ima sedaj 3934 prebivalcev (podatek na 
dan 12. 6. 2024).

Obseg sedanje občine je približno 
enak obsegu, ki ga je imela občina pred 
letom 1960, ko je bila ta ukinjena. Naša 
občina meji na občine Grosuplje, Ivanč-
na Gorica, Žužemberk, Kočevje, Ribnica 
in Velike Lašče. Občino pa sestavlja 24 
naselij iz Struške in Dobrepoljske doline.

Naj bo ta uvodnik v začetek prazno-
vanja le statistični prikaz podatkov ter 
začetek vprašanj, ki jih lahko postavimo 
samemu sebi.  

Kaj prispevam kot občan? Sem deja-
ven v lokalni skupnosti? Je res za vse kriv 
župan? Ta vprašanja bodo, upam, potr-
kala na našo vest in bomo nato še bolj 
zavzeto gradili lokalno skupnost. Zave-
danje, da smo le skupaj močnejši in da 
celoten individualizem nima prihodno-
sti, je ključnega pomena. 

Imamo srečo, da živimo v tako lepi 
občini, kjer so ljudje še pripravljeni pri-
skočiti na pomoč, kar se odraža na več 
ravneh. Tudi zaradi tega imamo lepo in 
bogato glasilo ter pestro paleto dejavno-
sti, ki bralcu ponujajo pestrost in razno-
likost. ■

Občina Dobrepolje bo 1. januarja 2025 praznovala 30 let
Še malo in bomo pihnili na torti trideset svečk v čast naše občine. Lepo obdobje samoupravljanja. Ker je v takih 
trenutkih običaj, da se naredi kronološki pregled dogajanja, bomo v naslednjih številkah pripravili intervjuje vseh 
dosedanjih županov in na tak način tudi v glasilu poudarili pomen praznovanja občine.

Občine Dobrepolje
MOČ DOBRIH LJUDI LOKALNO SKUPNOST GRADI
30 let
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Od cerkvice do cerkvice
V prejšnji številki je bilo objavljeno prijazno vabilo na tradicionalni dogodek, pohod Od cerkvice do cerkvice, ki se ga je 
udeležilo veliko ljudi. 

Uroš Gačnik (povzeto po prispevku Erike Ašič)

Pohod (tokrat že osemindvajseti) po kra-
jih Polšnik–Ostrež–Preveški hrib–Stran-
ski Vrh–Glinjek–Polšnik se je začel ob 
9.00. Pohodniki na tem pohodu preho-
dijo deset kilometrov, vmes pa se ustavijo 
na točkah, kjer jih pričaka bogat kulturni 
program. Letošnje leto so bili gostje sku-
pine iz Dobrepolja.

Na Ostrežu so nastopili Zagoriški 
fantje, na Preveškem hribu je bil prikaz 
iskanja pogrešane osebe z reševalnimi 
psi. Na Stranskem Vrhu je pohodnike 
pričakala Godba Dobrepolje, na Gli-
njeku, kjer je bila ob obnovljeni cer-
kvici sv. Jurija ob 13.00 sv. maša, pa je s 
petjem sodeloval Župnijski pevski zbor 

Videm–Dobrepolje.
Posebno dogajanje pa je bilo na za-

ključku, ki je potekal pri lovski koči. 
Tam so vse skupine še enkrat nastopile 
in se tudi predstavile, ob glasbi Ansam-
bla Pečat pa se je marsikdo zavrtel ali 
vsaj zamrmral ob znanih melodijah. Ni 
manjkalo dobre hrane in pijače ter na-
smejanih obrazov, veselih pozdravov ter 
toplih pogledov.

Poleg približno 1000 obiskovalcev sta 
se srečala tudi župana Janez Pavlin in 
litijski Franci Rokavec, zbor pa je dopol-
nil še direktor občinske uprave Občine 
Dobrepolje, Uroš Pikl, ki je bil tudi glavna 
povezovalna vez s programskim vodite-
ljem Jožetom Kosom. Jože že vrsto let 
skrbi, da je glavni namen dogodka pove-

zovanje različnih ljudi in domačih dru-
štev in s tem razvoj različnih talentov ter 
trening voditeljev. Vesel je bil, da so le-
tos gostili nastopajoče iz Dobrepolja, saj 
so po njegovih besedah Dobrepoljci eni 
izmed teh, ki še ohranjajo tradicionalne 
slovenske krščanske vrednote. V teh le-
tih so gostili že približno 120 kulturnih 
skupin, ki so predstavljale tudi običaje in 
tradicije drugih narodov.

Udeleženci iz Dobrepolja so s prijet-
nimi občutki zapuščali prireditev, ki je 
povezala številne. ■

Občina Dobrepolje, Videm 35, 
1312 Videm - Dobrepolje, objavlja

Javni razpis o sofinanciranju 
programov in projektov na 
področju turizma v Občini 
Dobrepolje za leto 2024.

Rok za oddajo prijav je 9. avgust 
2024.

Javni razpisi in razpisna 
dokumentacija sta dostopna na 
spletni strani občine: http://www.
dobrepolje.si/Razpisi, Aktualni 
razpisi in objave.
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Pet let Prostoferja v Dobrepolju
Brezplačne prevoze za starejše v okviru projekta Prostofer v naši občini izvajamo že natančno pet let, saj smo bili ena 
izmed prvih občin, ki se je priključila temu vseslovenskemu projektu, ki trenutno poteka že v 105 občinah po vsej 
Sloveniji. Prostofer se je izkazal za zelo pomembno pomoč pri mobilnosti naših starejših občanov. 

Viktorija Muha, Zlata mreža

Ob peti obletnici smo se na povabilo 
župana Janeza Pavlina srečali z vsemi 
prostoferji, ki v naši občini opravljajo 
te prevoze kot prostovoljni vozniki oz. 
prostoferji. Naši prostovoljci so v petih 
letih opravili že skoraj 700 prevozov, ve-
činoma v zdravstvene domove in bolni-
šnice v Novem mestu, Ljubljani, Kočevju 
in Ribnici. Za prevoze uporabljajo ob-
činsko električno vozilo. Trenutno naša 
prostoferska zasedba šteje pet voznikov, 
saj se nam je pravkar pridružil nov član, 
želimo pa k temu projektu privabiti še 
dodatne prostovoljne voznike in voznice. 

Srečanja so se poleg prostoferjev 
in župana udeležila tudi predsednica 
Društva upokojencev Marija Tegel, di-
rektor občinske uprave Uroš Pikl, skrb-
nica tega projekta na občini Živa Novak 
ter predstavnika Zlate mreže Miha Boga-
taj in Viktorija Muha. Na srečanju smo 
prisluhnili izkušnjam svojih prostoferjev, 

predvsem pa se jim zahvalili za njihovo 
prostovoljno delo, ki ga opravljajo z veli-
kim srcem. 

Bi se pridružili našim prostoferjem? 
Prijavite se lahko na naslov: 

obcina@dobrepolje.si ali pa izpolnite 
obrazec na spletni strani:  
www.prostofer.si.

Vsakega novega voznika in voznice 
bomo zelo veseli! ■

Prostofer je namenjen vsem 
tistim starejšim, ki ne vozijo 
sami, nimajo sorodnikov in 
imajo nizke mesečne dohodke, 
pa tudi slabše povezave z 
javnimi prevoznimi sredstvi. 
Prostofer jim omogoča lažjo 
dostopnost do zdravniške 
oskrbe, javnih ustanov, lekarne, 
trgovine ipd.

Kaj je prostofer?
Prostofer je trajnostni vseslovenski pro-
stovoljski projekt zavoda Zlata mreža za 
mobilnost starejših, ki povezuje starejše 
osebe, ki potrebujejo prevoz in ne zmorejo 
uporabljati javnih in plačljivih prevozov, s 
starejšimi aktivnimi vozniki, ki pa po drugi 
strani radi priskočijo na pomoč. Številni 
starejši imajo velike težave s prevozi, sploh 

če so doma zunaj mestnih središč,  kjer ni 
razvite avtobusne mreže.
Za prevoz pokličite na brezplačno številko 
080 10 10. Rezervacijo prevoza je potrebno 
najaviti vsaj 3 dni pred izvedbo storitve.

Kdo je lahko prostofer?
Prostovoljni šofer je lahko vsak, ki ima ve-
ljavno vozniško dovoljenje in je v svojem 

prostem času pripravljen pomagati tistim, 
ki prevoz potrebujejo.

Kako postati prostofer?
Vozniki, ki želijo postati prostoferji, to 
sporočijo na Občino Dobrepolje na telefon 
01 7880 210 ali po elektronski pošti na:
obcina@dobrepolje.si.
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Anketa za občane Dobrepolje    

  
  Stran 5 

  

OCPS Dobrepolje
Vizija in cilji Občinske celostne prometne strategije Dobrepolje
V kakšni občini želimo živeti?
Vizija OCPS Dobrepolje odgovarja na vprašanja o dolgoroč-

nem razvoju prometa in mobilnosti v občini in je vodilo pri 
oblikovanju posameznih ukrepov.

Vizija Občine Dobrepolje je bila obravnavana na delavnicah 
ožje in širše delovne skupine ter na javni razpravi v prostorih 
Jakličevega doma.

Sprejeta vizija Občine Dobrepolje se glasi:
Stremimo k razvoju dostopnega trajnostnega prometne

ga sistema v prijetnem in varnem okolju, ki spodbuja kako
vostno življenje, privablja nove prebivalce ter krepi turizem.

Za lažje in učinkovitejše delo občin je bil na nacionalni ravni 
pripravljen poseben zbir obveznih ciljev. Njegov namen je, da 
so cilji občinskih strategij usklajeni s prizadevanji na nacionalni 
ravni. 

Glede na zastavljeno vizijo so člani ožje in širše delovne sku-
pine navedene obvezne cilje razvrstili po naslednjih prioritetah 
(prvi je najpomembnejši): 

Obvezni cilji po pomenu

1. Večja varnost vseh udeležencev cestnega prometa. 

2. Izboljšana kakovost življenja v privlačni, zeleni in povezani 
skupnosti. 

3. Izboljšana dostopnost do osnovnih storitev in dejavnosti. 

4. Vsem dostopen prometni sistem, ki omogoča socialno 
vključenost. 

5. Bolj zdravi in aktivnejši prebivalci.

6. Okrepljeno lokalno in regionalno gospodarstvo. 

7. Znižane lokalne emisije onesnaževal in toplogrednih plinov 
iz prometa.

Razstava o viziji in ciljih Občine Dobrepolje

Obveščamo vas, da bo v juniju in juliju 2024 v Jakličevem domu 
potekala razstava o opredeljeni viziji in ciljih Občine Dobrepo-
lje. Prikazani bodo tudi vmesni rezultati ankete o stanju prome-
ta v občini. Vabimo vas, da si razstavo pogledate.

Ob tej priložnosti vas ponovno vabimo k izpolnitvi ankete o 
stanju prometa na spletni povezavi: https://www.1ka.si/Anke-
taDobrepolje ali QR-kodi:

Obenem vas pozivamo, da podate svoje pobude in predloge na 
naslov: obcina@dobrepolje.si z oznako zadeve OCPS.

Občina Dobrepolje
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Kako smo volili
Uroš Gačnik

V nedeljo, 9. junija, so potekale volitve za Evropski parlament in štirje referendumi. Glede na podatke Državne volilne komisije 
z dne 12. junija 2024 so predstavljeni podatki za državno raven in za Občino Dobrepolje.

Volitev se je udeležilo 700.186 volilnih upravičencev, od tega je bilo 30.828 glasovnic neveljavnih. Skupno je torej volilo 41,45 
odstotka volilnih upravičencev.

V volilnem okraju Ribnica - Dobrepolje se je pri 46,72-odstotni volilni udeležbi 
volitev skupno udeležilo 6797 volivcev, neveljavnih glasovnic je bilo 235.  

Referendum o evtanaziji
Po preštetih 99,9 odstotka glasovnic 

je bil rezultat 54,85 odstotka ZA in 45,15 
odstotka PROTI.

V VO Ribnica - Dobrepolje je bil rezul-
tat 37,48 odstotka ZA in 62,52 odstotka 
PROTI.

Referendum o preferenčnem glasu
Po preštetih 99,9 odstotka glasovnic 

je bil rezultat 70,82 odstotka ZA in 29,18 
odstotka PROTI.

V VO Ribnica - Dobrepolje je bil rezul-
tat 56,54 odstotka ZA in 43,46 odstotka 
PROTI.

Referendum o uporabi konoplje za 
medicinske namene

Po preštetih 99,9 odstotka glasovnic 
je bil rezultat 66,64 odstotka ZA in 33,36 
odstotka PROTI.

V VO Ribnica - Dobrepolje je bil rezul-
tat 52,38 odstotka ZA in 47,62 odstotka 
PROTI.

Referendum o uporabi konoplje za 
osebno rabo

Po preštetih 99,9 odstotka glasovnic 
je bil rezultat 51,55 odstotka ZA in 48,45 
odstotka PROTI.

V VO Ribnica - Dobrepolje je bil rezul-
tat 38,13 odstotka ZA in 61,87 odstotka 
PROTI.
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Kako uspešni smo bili pri zbiranju komunalnih 
odpadkov v letu 2023
Javno komunalno podjetje Grosuplje

V lanskem letu smo na območju občin Dobrepolje, Grosuplje 
in Ivančna Gorica zbrali skupaj 13.621 ton odpadkov, od tega 
9117 ton ločenih frakcij ter 4504 tone mešanih komunalnih od-
padkov (črni zabojnik) in kosovnih odpadkov, ki jih ni mogoče 
ločiti in sodijo na obdelavo. Skupaj smo tako zbrali 66,93 % lo-
čenih frakcij, kar je razvidno s spodnjega grafa. 

Graf 1: Graf prikazuje v odstotkih razmerje med količino ločeno zbranih 
frakcij (modra barva) in ostankov odpadkov v črnem zabojniku in 

kosovnimi odpadki, ki jih ni mogoče ločiti (rdeča barva).

Vse mešane komunalne odpadke, ki jih zberemo v črnem za-
bojniku, odpeljemo v RCERO Ljubljana na mehansko biološko 
obdelavo. Na Grafu 2 je prikazana količina zbranih odpadkov 
od leta 2016 do vključno 2023. V letu 2023 je bila količina od-
peljanih odpadkov za 3,3 % večja glede na leto poprej. 

 
Graf 2: Letni prikaz zbranih ostankov komunalnih odpadkov od leta 2016 

do vključno 2023, ki jih odpeljemo v RCERO Ljubljana na mehansko 
biološko obdelavo.

 

 

Graf 3: Prikaz količine zbranih ločenih frakcij od leta 2005, ko smo postavili 
nove ekološke otoke, do vključno leta 2023.

V zabojnikih pri gospodinjstvih smo v preteklem letu zbrali 
več biorazgradljivih odpadkov in mešane embalaže kot v letu 
2022. Več smo zbrali tudi papirja in kartona, kovin, stekla ter 
nevarnih odpadkov. Povečala se je tudi količina zbrane odpa-
dne električne in elektronske opreme. V lanskem letu pa smo 
zbrali manj odpadnega lesa kot leto poprej. Zmanjšala se je tudi 
količina zbranih odpadnih sveč, kar pomeni, da spreminjamo 
svoje navade pri obeleževanju spomina na mrtve. Veseli nas, 
ker s spreminjanjem te navade ohranjate skrb za okolje.

Novembra smo pridobili tehnično dovoljenje za odlaganje 
odpadkov na našem odlagališču, kjer smo že decembra začeli 
odlagati odpadke. Odložili smo že del količine preostanka od-
padkov po obdelavi mešanih komunalnih odpadkov, ki smo jih 
skladiščili v RCERO Ljubljana. 

Naš cilj v letu 2024 je količino ločeno zbranih frakcij glede 
na zbrane odpadke povečati na način, da bomo nadaljevali 
ozaveščanje uporabnikov o pravilnem ločevanju odpadkov in 
pogosteje tudi izvajali nadzor pravilnega ločevanja odpadkov 
v zabojnikih. Uporabnike bomo sprva opozorili na nepravilno 
ločevanje, v primeru ponavljajočega se neupoštevanja opozoril 
in nasvetov pa bomo v reševanje tovrstnih zadev vključili tudi 
medobčinski inšpektorat.

V tem letu načrtujemo tudi izvedbo zbirnih akcij, in sicer 
dve zbirni akciji nevarnih odpadkov, zbirno akcijo za odpadno 
električno in elektronsko opremo ter akcije zbiranja starega, 
odpadnega papirja v sodelovanju z osnovnimi šolami z ob-
močja vseh treh občin. Želimo vas povabiti, da se zbirnih akcij 
udeležite, saj na ta način preprosto oddate odpadke.

Vse informacije o ločevanju odpadkov lahko najdete tudi na 
naši spletni strani: odpadki.jkpg.si. Spremljate nas lahko tudi 
po Facebooku, kjer nas najdete kot Javno komunalno podjetje 
Grosuplje in kjer obveščamo o dogajanjih na področjih, ki jih 
pokrivamo.

Trudili se bomo, da bomo skupaj z vami tudi v prihodnje 
poskrbeli za zdravo družbo in čisto okolje!
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Podjetniški kotiček z Območno obrtno-podjetniško 
zbornico Grosuplje
Patricija Brezovar, mag. inž., str. poslovna 
sekretarka

DEJAVNOSTI ČLANOV
V maju so člani zbornice izkoristili 

tudi priložnost za strokovno ekskurzijo 
v München, kjer so obiskali muzej BMW 
in BMW Welt ter se podali na ogled zna-
menitosti, kot so Berchtesgaden, Kralje-
vo jezero in Orlovo gnezdo. Kljub slabi 
napovedi je bilo vreme odlično, vzdušje 
pa še boljše. Se že veselimo izleta v 2025!

PRIHAJAJOČI DOGODKI
Pred nami so lepši dnevi, ki ponu-

jajo obilico dejavnosti zunaj, zato OOZ 
Grosuplje v sodelovanju s Kolesarskim 
društvom Slovenske specialke nadalju-
je lanskoletno zgodbo. Vabimo vas na 
žensko rundo, ki bo 9. julija 2024 ob 
17.00. Start je pred Domom obrtnikov. 
Prevozili bomo približno 40 kilometrov 
s srednjim tempom, 25‒30 kilometrov na 
uro. Vabljene vse dame s cestnimi kolesi, 
z nami bo doc. dr. Marjetka Conradi. Na-
redimo nekaj zase v dobri družbi.

Prijave: https://forms.office.com/e/
m6PH3hSbsG.

Dogodek bomo ponovili 20. avgusta 
2024 in 10. septembra 2024. V primeru 
slabega vremena si pridružujemo pravi-
co do odpovedi.

COWORKING PISARNA: NOVE 
PRILOŽNOSTI ZA PODJETNIKE IN 
OBRTNIKE

V sklopu inovativnih pristopov k 
podpori obrtnikov in podjetnikov OOZ 
Grosuplje uvaja novo storitev – Dom 
obrtnikov coworking pisarno. Ta pros-
tor bo ponujal do osem delovnih mest, 
opremljenih z najsodobnejšo tehno-
logijo, vključno s hitrim internetom, 
možnostjo brezplačnega kopiranja in 
tiskanja ter dostopom do avtomatov za 
napitke in prigrizke. Coworking pisarna 
je odlična priložnost za mreženje, izme-
njavo znanj in sodelovanje med obrtniki 
in podjetniki, kar bo še dodatno okrepi-
lo skupnost in spodbudilo inovativnost v 
regiji. Podrobnosti sledijo kmalu na naši 
spletni strani.

IZPOSTAVLJAMO:
V septembru bomo nadaljevali s pro-

gramom Izobraževanja 2024:
• Excel (začetni),
• Excel (nadaljevalni),
• Google oglaševanje v teoriji in praksi,
• Solidworks (začetni),

• Zavarovanje odgovornosti pri gradbe-
nih in proizvodnih podjetjih,

• Podjetništvo kot pot osebne rasti,
• Komunikacija z zahtevnimi in težav-

nimi strankami,
• Retorika za podjetnike in mnogo dru-

gih …

SKENIRAJ KODO IN ODKRIJ, KAJ 
TE ČAKA JESENI NA OOZ GROSUPLJE. 

(https://www.ooz-grosuplje.si/obve-
stila/396-jesen-na-ooz-grosuplje)

DELOVANJE OOZ GROSUPLJE: Vse 
člane in stranke obveščamo, da se na 
nas lahko obrnete po elektronski pošti: 
ooz.grosuplje@ozs.si in po telefonu: 01 
786 51 30. V času uradnih ur pa se lahko 
zglasite v naši pisarni. 

Mnogi ljudje ne uspejo zato, ker se ne zavedajo, kako zelo blizu uspeha so, ko obupajo. 

Thomas Edison

Uspeh pomeni, da greš od neuspeha do neuspeha, ne da bi pri tem izgubil voljo.

Winston Churchill
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Priložnost za vse nove podjetnike v Dobrepolju
V nadaljevanju prilagam razpis za tretjo skupino druge generacije podjetnih idej PONI LUR.

Uroš Gačnik

Posameznice in posamezniki z ino
vativnimi in naprednimi podjetniški
mi idejami vabljeni k prijavi v projekt 
Podjetno nad izzive v Ljubljanski ur
bani regiji (PONI LUR). Ta vam ponuja 
štirimesečno zaposlitev, v okviru kate
re boste med usposabljanjem usvojili 
vsa potrebna znanja in veščine za us
pešen in učinkovit razvoj svoje ideje 
ter zagon novega podjetja. Tokrat bo 
priložnost dobilo 11 oseb.

V okviru projekta PONI LUR Regi-
onalna razvojna agencija Ljubljanske 
urbane regije (RRA LUR) zagotovi pod-
porno podjetniško okolje, v času zapo-
slitve pa se pod mentorstvom različnih 
strokovnjakov in uspešnih podjetnikov 
udeleženci izobražujejo na področju 
podjetništva. Program je osredotočen 
na znanja, ki so nujno potrebna za sa-
mostojno podjetniško pot: vse od razvo-
ja poslovne ideje do izdelave poslovnega 
modela in načrta, marketinških in pro-

mocijskih dejavnosti, poslovne komuni-
kacije, upravljanja z IKT do pridobivanja 
virov financiranja, osnovnih pravnih ter 
finančnih znanj ipd. Zagotovljena je tudi 
vsa potrebna fizična infrastruktura po 
principu coworkinga. 

Razpis, objavljen na spletni strani 
www.rralur.si, je odprt vse do 5. av
gusta 2024. Na razpisu izbrani udele
ženci bodo delo začeli predvidoma 1. 
septembra 2024.

V projekt se lahko vključijo osebe s 
poslovno idejo, ne glede na starost ali 
stopnjo izobrazbe. Pogoj je, da imajo 
kandidati prijavljeno stalno ali začasno 
bivališče v eni od 25 občin Ljubljanske 
urbane regije ter da lahko pred začetkom 
podpišejo pogodbo o zaposlitvi za dolo-
čen čas štirih mesecev. To pomeni, da 
morajo biti na dan vključitve brez statusa 
zaposlitve, študenta idr. 

Dodatne informacije v zvezi z javnim 
razpisom in razpisno dokumentacijo 
je možno dobiti vsak delovni dan do 
vključno 2. avgusta 2024 med 9.00 in 
12.00 na telefonski številki: 01 306 19 38 
oz. po elektronski pošti: poni@rralur.si.

Ljubljanska urbana regija

Imaš inovativno idejo?
Priključi se projektu
PONI LUR in jo uresniči! 

Projekt ti ponuja:

Razpis najdeš na
www.rralur.si.
Prijavi se do
5. avgusta 2024.

4 mesečno redno zaposlitev
podjetniška 
usposabljanja
mentorstvo in pomoč
pri razvoju ideje
možnost individualnih
izobraževanj

Uspeh pomeni, da vztrajaš 

tudi potem, ko so drugi 

odnehali. 

Wiliam Feather

Če se držite pravih etičnih 

načel, postane vaša osebna 

celovitost luč, ki privlači 

uspeh na vseh ravneh. 

Skrbno prisluškujte svoji vesti 

in živite v miru!

John Marks Templeton
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Vlomilci in tatovi niso na dopustu ‒ preventivni nasveti 
policije
S preventivnim ravnanjem in zavarovanjem svoje lastnine lahko že sami precej zmanjšate priložnosti za kazniva 
dejanja in se izognete neljubim dogodkom, kot so vlomi v stanovanja, hiše in vozila, tatvine vozil, drzni ropi ipd. 
Objavljamo nekaj koristnih nasvetov in priporočil, saj lahko za varnost svojega premoženja največ naredite sami.

Damjan Lenček, pomočnik načelnika 
Policijske postaje Grosuplje

Zavarujte se pred vlomom v 
stanovanje ali hišo

Število vlomov v stanovanja ali stano-
vanjske hiše, tudi vikende, iz leta v leto 
narašča, storilci pa so čedalje predrznejši 
ali nasilnejši. Priložnost dela tatu in vlo-
milec bo raje izbral tisto stanovanje ali 
hišo, kjer bo za kaznivo dejanje najmanj 
ovir in tveganje za odkritje najmanjše. 
Stavba, v kateri ni nikogar, ker so stano-
valci na primer na dopustu, ali ki je oči-
tno brez varovanja, bo verjetneje tarča 
vloma. Posebno vabljivi so za vlomilce 
odprta vrata ali okna, razpoložljivo orod-
je za dostop (na primer zaboji, lestev, ki 
omogoča dostop do sicer nedosegljivih 
oken, ipd.), vrtnarsko orodje, s katerim 
lahko vlomilec nasilno vlomi, zapuščene 
žive meje ali visoke ograje ...

Zato pred daljšo odsotnostjo:
• zaklenite vrata in zaprite okna;
• ne pozabite zapreti plina in vode ter 

izklopiti elektrike, predvsem na apa-
ratih (da vam zaradi puščanja vode ali 
požara ne bo treba predčasno prekini-
ti dopusta);

• vklopite alarmno napravo;
• ključev ne puščajte na skritih mestih, 

kot so nabiralniki, predpražniki, lonč-
ki za rože ipd.;

• ne puščajte doma dragocenosti in de-
narja (med dopustom raje najemite 
sef);

• ne puščajte sporočil o svoji odsotnos-
ti (na telefonskem odzivniku, listkih, 
družabnih omrežjih);

• poskrbite, da bo videti, kot da je nek-

do vedno doma (naj vam prijatelj ali 
sosed redno prazni poštni nabiralnik 
in dviguje rolete, vgradite časovna 
stikala za samodejno prižiganje luči, 
odpovejte dostavo časopisov);

• doma parkirana vozila zaklenite ter 
varno shranite dokumente in ključe, 
tudi rezervne;

• orodja ali drugih priročnih sredstev ne 
puščajte v okolici hiše;

• vrednejše predmete umaknite z vi-
dnih mest;

• sosedom povejte, kako ste dosegljivi;
• preglejte zavarovalne police in preve-

rite, kako je s kritjem škode pri vlomu;
• zapišite serijske številke vrednejših 

predmetov ali jih celo fotografirajte, 
po možnosti pa tudi označite (ume-
tniške slike, nakit, tehnični predmeti 
idr.). ■

•  

Kako ravnati, če vas piči strupena kača
Kače so sestavni del narave in pomembno vplivajo na naravno ravnovesje. Glede teh plazilcev ima kar nekaj ljudi velik 
strah, ki jim je bil privzgojen že v otroštvu. Niso vse kače strupene in nevarne.

Uroš Gačnik

Sobivanje z živalmi je nujno, včasih pa 
pri tem pride tudi do poškodb, ki pa se 
največkrat zgodijo, če kačo presenetimo 
in se je primorana braniti. Previdnost pri 
hoji in visoki travi ter uporaba visokih 
zaščitnih čevljev so preventivni ukrepi, 
saj s tem preprečimo morebitno poškod-
bo.

Prva pomoč pri ugrizu gada in mod-
rasa:
• Poskrbimo za svojo varnost, pregleda-

mo okolico in odženemo kačo.
• Poškodovanec (zastrupljenec) mora 

mirovati.
• Zastrupljencu odstranimo uro, za-

pestnice, prstane in drug nakit.
• Mesto ugriza očistimo, sterilno obve-

žemo in hladimo z obkladki.
• Ud imobiliziramo s priročnimi sred-

stvi, ki jih najdemo v gozdu (veje, pa-
lice, povežemo z oblačili).

• Če je le mogoče, naj prizadeti ud leži 
nižje od srca.

• Poskrbimo za prevoz v bolnišnico, v 

primeru nedostopnega terena v gorah 
na pomoč pokličemo gorsko reševal-
no službo.

• Zastrupljenec ne sme piti alkohola.
• Preveze uda nad ugrizom, križnega 

reza, izsesavanja strupa in izžiganja 
rane ne smemo delati.

• Pozorni bodite na vrsto in obliko kače, 
saj je to pomembno pri uporabi pro-
tistrupa, ki ga zastrupljenec dobi v 
bolnišnici, če je to potrebno.
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Do zapolnitve mest zbiramo prijave na ZDRAV
STVENO LETOVANJE OTROK IN ŠOLARJEV, ki 
bo potekalo od 6. do 14. julija 2024 v Zdravilišču 
RKS Debeli rtič. Starši morajo izpolniti prijavnico, 
z otrokovim izbranim zdravnikom pa se dogovorijo 
glede pregleda in potrdila o upravičenosti do zdrav-
stvenega letovanja. Izpolnjeno prijavnico in potrdi-
lo zdravnika pošljejo v našo pisarno na Gasilski cesti 
6 v Grosupljem. 
Več informacij in prijavnico najdete na spletni stra-
ni RK Grosuplje na povezavi: http://www.grosuplje.
ozrk.si/.

Vabimo tudi VODITELJE SPREMLJEVALCE za vodenje skupin otrok in mladostnikov, starih od 6 do 15 let, na zdravstvenem 
letovanju. Kandidati morajo izpolnjevati naslednje pogoje:
• starost najmanj 20 let;
• študentje in diplomanti pedagoške, zdravstvene ali druge ustrezne smeri;
• izkušnje pri delu z otroki;
• znanje osnovnih plavalnih veščin.

Več informacij in spletno prijavnico najdete na spletu: grosuplje.ozrk@ozrks.si. Lahko nas tudi pokličete na tel. št.: 01 781 
16 30 ali 051 380 351.

Anica Smrekar  RKS – OZ Grosuplje
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Cene s popustom iz ZDRAVO - kataloga ugodnosti veljajo v enotah Lekarne Ljubljana, specializiranih prodajalnah LL VIVA (v okviru razpoložljivega 
asortimana) in v Spletni Lekarni Ljubljana na www.lekarnaljubljana.si izključno ob predložitvi Kartice zvestobe Lekarne Ljubljana ter zahtevanega števila 
jabolk zvestobe, sicer veljajo redne cene. Slike so simbolične, popusti se ne seštevajo. Ponudba velja od 13. 6. do 26. 8. 2024 oz. do prodaje zalog.

Za več informacij prelistajte katalog ugodnosti ali nas pokličite na brezplačno telefonsko številko 080 71 17! 

Veljavnost od 13. 6. do 26. 8. 2024
www.lekarnaljubljana.si

BRUSNICA
Prehransko dopolnilo 
z ekstraktom plodov 
ameriške brusnice v obliki 
kapsul, 30 kapsul.
Prehransko dopolnilo ni nadomestilo 
za uravnoteženo in raznovrstno 
prehrano.

  

KOENCIM Q10 30 MG  
Z ANTIOKSIDANTI
Prehransko dopolnilo s koencimom 
Q10, vitaminoma C in E ter selenom, 
30 kapsul.
Prehransko dopolnilo ni nadomestilo za 
uravnoteženo in raznovrstno prehrano.

  

redna cena: 11,99€ cena s Kartico zvestobe

9,59€ + 2
POPUST: 

20%

PRŠILO PROTI KOMARJEM  
IN KLOPOM
Tekoči repelent za zaščito pred 
navadnimi in tigrastimi komarji ter 
klopi, z vonjem po citrusih, 100 ml.
Biocide uporabljajte varno. Pred 
uporabo vedno preberite  etiketo in 
podatke o proizvodu.

 
redna cena: 9,85€ cena s Kartico zvestobe

7,88€ + 2
POPUST: 

20%

KARITEJEVO MASLO Z 
MANGOVIM MASLOM 
Je naravno bogato z maščobami, 
dodan mu je vitamin E. Kožo 
obraza in telesa mehča, 
neguje in ščiti, 100 ml.

 

POTOVALNI SET 
SILVERCARE
Vsebuje potovalno ščetko in 
zobni gel z okusom mete, 50 ml. 

redna cena: 4,20€ cena s Kartico zvestobe

3,36€ + 1
POPUST: 

20%

ALOE ČISTI GEL 
ALOEVERA X2 
Primeren je za nego občutljive 
kože, nagnjene k pordelosti, 
po pikih žuželk, depilaciji 
ali britju, 150 ml.

redna cena: 10,09€ cena s Kartico zvestobe

8,07€ + 2
POPUST: 

20%

redna cena: 14,90€ cena s Kartico zvestobe

11,92€ + 3
POPUST: 

20%

redna cena: 11,90€ cena s Kartico zvestobe

9,52€ + 2
POPUST: 

20%

Spremembe odpiralnih časov v poletnih mesecih

Na delovanje lekarn vedno bolj vpliva pomanjkanje lekarniških farmacevtov. V Lekarni Ljubljana smo tako primorani odpi-
ralne čase lekarn in lekarniških podružnic prilagajati in jih v poletnih mesecih v posameznih enotah skrajšati oziroma enote 
začasno zapreti ‒ v tem času bomo zagotovili preskrbo z zdravili in drugimi izdelki v bližnjih lekarnah.

Poletni odpiralni čas Lekarniške podružnice Dobrepolje:

V času od 24. junija do 26. julija 2024 bo Lekarniška podružnica Dobrepolje ob sredah zaprta. Druge dni bo odprta 
po nespremenjenem delovnem času.

Spremembe odpiralnih časov lekarn lahko preverite na spletni strani: www.lekarnaljubljana.si/poslovalnice ali po telefonski 
številki: 01 230 61 00.

V Lekarni Ljubljana izvajamo različne dejavnosti za ohranjanje strokovnega kadra, vendar je treba ključne spremembe izvesti 
na ravni države. Pristojno ministrstvo že več let opozarjamo na kadrovsko problematiko v naši dejavnosti in si prizadeva-
mo za skupno iskanje rešitev. Če od ministrstva še naprej ne bo odziva in sprejetih ustreznih ukrepov, se bo dostopnost do 
lekarniških storitev v prihodnje žal še poslabšala.

Prosimo vas za razumevanje in podporo. V Lekarni Ljubljana se bomo tudi v prihodnje trudili za kakovostno in dostopno 
izvajanje lekarniških storitev.

Spremembe odpiralnih časov v poletnih mesecih
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Delovni čas pomembnih služb, ustanov
AMBULANTA VIDEM - DOBREPOLJE
Ordinacijski čas ambulante:
Ponedeljek: 12.00 do 20.30.
Torek: 7.00 do 14.30.
Četrtek: 12.00 do 20.30.
Petek: 7.00 do 14.30.
Sreda: referenčna ambulanta  
od 7.00 do 14.30  
(po predhodnem dogovoru).

Kontaktna telefonska številka: 01 780 72 20.
Elektronska pošta:
narocanje@zd-videm.si  
(za naročanje na pregled),
ambulanta@zd-videm.si (za druga vprašanja). 

ZDRAVNIŠKA OSKRBA KONEC TEDNA IN 
PONOČI – dežurna služba
Ob delavnikih ponoči (od 19.30 do 6.30), od 
sobote od 14.00 do ponedeljka do 6.30 in 
ob praznikih deluje skupna dežurna služba 
za območje občin Grosuplje, Ivančna Gorica 
in Dobrepolje, organizirana na lokaciji ZD 
Ivančna Gorica.
Za vsa NUJNA stanja kličite na telefonsko 
številko 112 ali dežurnega zdravnika na: 031 
656 000.

ZOBNA ORDINACIJA VIDEM  
(dr. Miha Markelj)
Ponedeljek: 12.30 do 19.00.
Torek: 13.00 do 19.30.
Sreda: 7.00 do 13.30.
Četrtek: 7.00 do 13.30.
Petek: 7.00 do 13.30.
Naročanje je možno na telefonskih številkah: 
01 780 78 66 in 031 478 290 ali po elektronski 
pošti: zobna.videm@gmail.com ali  
mmiha2@siol.net. 

ŠOLSKA ZOBNA ORDINACIJA
Kontaktna telefonska številka: 01 780 72 10.

LEKARNA LJUBLJANA, VIDEM
Ponedeljek in četrtek: 12.00 do 19.00.
Torek, sreda in petek: 7.30 do 14.30.
V času od 24.6. do 26.7. bo lekarna ob sredah 
zaprta.
www.lekarnaljubljana.si,  
kontaktna telefonska številka: 01 230 61 00, 
e-naslov: lekarna.dobrepolje@lekarna-lj.si.

FIZIOTERAPIJA KRAJNC
Od ponedeljka do petka: 6.00 do 11.00.
www.fizioterapija-krajnc.si, 
 kontaktna telefonska številka: 040 332 712, 
e-naslov: info@fizioterpija-krajnc.si.

OBČINA DOBREPOLJE – URADNE URE
Ponedeljek: 8.00 do 11.00 in 12.00 do 14.30.
Sreda: 8.00 do 11.00 in 12.00 do 17.00.
Petek: 8.00 do 11.00 in 12.00 do 13.00.
Kontaktna telefonska številka: 01 786 70 10.

KLICNI CENTER PROSTOFER (080 10 10)
Od ponedeljka do petka: 8.00 do 18.00. 

KNJIŽNICA GROSUPLJE – VIDEM
Delovni čas:
Ponedeljek: 12.30 do 19.00.
Torek: 8.00 do 15.00.
Sreda: 12.30 do 19.00.
Četrtek: 11.00 do 15.00.
Petek: 12.30 do 19.00.
www.gro-sik.si/Enote/Enota-Dobrepolje, 
kontaktna telefonska številka: 01 786 71 40.

ŽUPNIJSKA KNJIŽNICA
Petek: 18.00 do 20.00.

POŠTA VIDEM
Ponedeljek in sreda: 14.00 do 18.00.
Torek, četrtek in petek: 9.00 do 14.00.
Sobota: 9.00 do 12.00.
Kontaktna telefonska številka: 01 788 77 68.

KMETIJSKA ZADRUGA VIDEM
Od ponedeljka do petka: 7.00 do 17.00 (ob 
prestavitvi ure zimski čas – odprto do 16.00).
Sobota: 8.00 do 12.00.
Kontaktna telefonska številka: 01 780 72 04.

POLICIJSKA PISARNA DOBREPOLJE –  
Jakličev dom (vhod iz smeri igrišča)
Uradne ure:
Ponedeljek: 15.00 do 17.00.
Torek: 10.00 do 12.00.
www.policija.si, tel številka: 01 781 83 80, 
e-naslov: pp_grosuplje.pulj@policija.si

KONCESIONAR – UREJANJE POKOPALIŠČ,  
24-URNA DEŽURNA SLUŽBA
Pogrebne storitve Novak

Kontaktni telefonski številki: 07 388 81 00 in 
031 876 276, e-naslov: marija.novak@siol.net.

SKUPNA OBČINSKA UPRAVA ENOTNOST 
OBČIN
Sedež: Ljubljanska cesta 26, 1330 Kočevje 

Vodja SOU EO Kočevje, Kostel, Osilnica, 
Dobrova - Polhov Gradec in Dobrepolje:
Janko Kalinić

Telefon: 01 89 38 222 / 220
E-naslov: sou@kocevje.si
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Prireditev ob 30-letnici predšolske vzgoje v Dobrepolju 

Mateja Lohkar, vodja prireditve,  
foto: Stane Draškovič Pelc

Marija (Marička) Žnidaršič:

»Bilo je oktobra, daljnega leta 1993, 
ko smo bili še pod Občino Grosuplje. 
Odprl se je oddelek predšolske vzgoje, in 
to v Kompoljah, kjer je bil prazen prostor, 
primeren za oddelek vrtca.

Prišla sem kot prva vzgojiteljica in to 
mi je bilo v izziv. Z menoj je bila pomoč-
nica Andreja Prijatelj. Ona je odpirala in 
zapirala vrtec, vmesni čas sem bila sama 
z 20 otroki v starosti 3‒7 let ter štirimi deč-
ki, ki so opravljali program male šole.

Otroke sem razdelila v skupine in jim 
dala različne naloge in izzive, v poseb-
nem kotičku pa sem izvajala program 
male šole. Bilo je naporno, vendar naj-

lepše v mojem službovanju. Bili smo ena 
velika družina, kjer smo se razumeli, se 
dogovarjali, igrali in ustvarjali. Skupaj z 

učenci in učiteljicami smo preživljali lepe 
trenutke v druženju, sodelovanju, učenju 
in povezovanju.«
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Prireditev, ki je potekala 24. maja ob 
18. uri v športni dvorani, je napolni-
la vsa sedišča. Obiskovalci so nestrpno 

pričakovali, kaj bodo pokazali otroci in 
strokovni delavci. Pokazali smo pevske 
in plesne točke, starejši otroci so reciti-

rali daljše pesmi. Prireditev je popestrila 
tudi naša pevka Tina Kadunc - Tiana, ki 
je vrhunsko odpela pesem Nine Pušlar 
Kdo še verjame. Marička Žnidaršič nam 
je povedala pripovedko v našem, dobre-
poljskem narečju, starša Špela Božić in 
Peter Kastelic sta zapela pesem Dan 
ljubezni. Ves čas je bila na odru z nami 
naša Godba Dobrepolje. Z njimi smo 
pripravili dve točki. Otroški in vzgojitelj-
ski zbor je ob njihovi spremljavi zapel 
Kekčevo pesem, Bratovščino Sinjega ga-
leba in Srečo na vrvici. Otroška folklorna 
skupina vrtca Ringaraja je ob zaigrani 
skladbi godbe z naslovom Čebelica Maja 
s plesno koreografijo navdušila obisko-
valce. Vzgojiteljski zbor je zapel pesem 
Zgodba o prijateljstvu v priredbi Jožeta 
Potrebuješa. Folklorna skupina je prika-
zala folklorni splet z naslovom Čakaj ti, 
čakaj ti!. Vzgojitelji v vrtcu se vrednosti 
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in pomena lastne dediščine zavedamo, 
ga cenimo, spoštujemo in negujemo. Pri 
tem ima velik posluh tudi naš ravnatelj g. 
Ivan Grandovec. 

Prireditev so spremljali tudi gostje in 
nad nami so bili zelo navdušeni. Pred-
stavnica Zavoda Republike Slovenije 
za šolstvo ga. Nives Zore je nagovorila 
navzoče in izrazila pomen kakovostne 
predšolske vzgoje, ki temelji na razvoju 
otrokovih kognitivnih, socialnih, emo-
cionalnih in fizičnih veščin. Otrokom 
zagotavlja varno in spodbudno okolje, 
kjer lahko raziskujejo, se učijo in raste-
jo. Nadvse pomembno je, da se vlaga 
v kakovost predšolske vzgoje, saj ima 
dolgoročne pozitivne učinke tako za po-
sameznike kot za celotno družbo. Nad 
prireditvijo je bila očarana in jo označila 
za vrhunsko. Navzoče sta nagovorila tudi 
naš ravnatelj g. Ivan Grandovec in župan 
g. Janez Pavlin.

Prireditev ob 30-letnici vrtca je bila 
zelo posebna in nepozabna priložnost za 
otroke, starše, vzgojitelje in širšo skup-

nost. S skrbno pripravo in pozitivnim 
pristopom je nastop predšolskih otrok 
na vrtčevski prireditvi odlično uspel in 
prinesel veselje in lepe spomine tako ot-
rokom kot njihovim staršem.

Iskrena zahvala:
• Gasilcem PGD Videm - Dobrepolje 

za pomoč in zagotavljanje varnostnih 
ukrepov.

• Daniju Kaljeviču in učencem 8. in 9. 
razreda za zaščito tal in pospravljanje 
po prireditvi. 

• Godbi Dobrepolje za sodelovanje na 
prireditvi.

• Tini Kadunc - Tiani za zapeto pesem.
• Špeli Božić in Petru Kastelicu za zape-

to in zaigrano pesem. 
• Marički Žnidaršič za pripoved ljudske 

pripovedke iz Dobrepolja. ■
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Noč v vrtcu
Noč v vrtcu je dogodek, kjer otroci preživijo noč v vrtcu skupaj s svojimi vzgojitelji in vrstniki. Takšni dogodki so 
zasnovani z namenom, da otrokom omogočijo zabavno in poučno izkušnjo izven običajnega delovnika vrtca. 

Mateja Lohkar in Mojca Gruden

Noč v vrtcu za skupino Miške smo na-
črtovali tako, da smo se s starši pozno 
popoldne dobili v rekreacijskem centru 
Gmajna v Bruhanji vasi. Tam je bil čas 
in prostor za igre na igralih, badminton, 
nogomet in gibanje na fitnes orodjih. 
Največ zanimanja pa je bilo na igrišču 
za odbojko na mivki, kjer so se otroci 
povezali z mladino, ki je igrala odbojko, 
in skupaj so se prijetno zabavali. Gmajna 
je res stičišče za vse generacije. 

Proti večeru smo se od staršev pos-
lovili in jo peš mahnili proti vrtcu. Med 
potjo smo opazovali konje na paši, si pre-
pevali in kmalu prišli do vrtca. Nato smo 
si pripravili in pojedli večerjo. Po večerji 
nas je obiskala naša knjižničarka Jasmi-
na in nam s pomočjo kamišibaja poveda-
la pravljico o čmrlju, ki je izgubil flavto. 
Po pravljici so si otroci oblekli pižame, si 

umili zobe in s pomočjo svetilk poiskali 
skriti zaklad na vrtčevskem igrišču. Preg-
ledali so vsak kotiček igrišča in našli vse 
skrite zaklade. Nato smo imeli še ples v 
pižamah, kjer smo se pošteno naplesali. 
Načrtovane dejavnosti so bile zabavne, 
ustvarjalne in dinamične.

Sledilo je nočno spanje. Mirna glasba 
in snop lučk oz. blage svetlobe otrokom 
pomaga, da se počutijo varno in udobno, 
kar pripomore k boljšemu spancu. Noč 
je minila mirno in otroci so se zjutraj 
zbudili zadovoljni in spočiti. Zjutraj smo 

imeli zelo zgoden zajtrk, pojedli smo 
slastne palačinke, ki nam jih je spekla 
in v vrtec prinesla Adrijanina mamica 
Andreja. Ko so se vsi otroci zbudili, smo 
nadaljevali dejavnosti v vrtcu. 

Noč v vrtcu je za otroke zabaven do-
godek in jim pomaga, da se sprostijo v 
varnem in znanem okolju. Naučijo se biti 
samostojnejši in odgovornejši, naučijo 
se sodelovanja in deljenja v skupini ter 
razvijajo socialne veščine.

Noč v vrtcu je bila čudovita izkušnja za 
otroke, ki jo bomo vsekakor še ponovili. ■
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Postavitev spiralne grede in vodne kotanje
Šolski ekovrt je sodoben učni in vzgojni pripomoček. Je izkustveni prostor v naravi, kjer otroci pridobivajo nova znanja 
na drugačen, zanimiv in inovativen način. Vrt je krasna priložnost, da otrok razvija svoja čutila in odkriva različne 
vonjave, barve, podlage, strukture, zvoke in okuse rastlin, ki rastejo na vrtu. 

Mateja Lohkar, koordinatorica šolskega 
ekovrta v vrtcu Ringaraja

V juniju smo svoj ekovrt obogatili s spiral-
no gredo in vodno kotanjo. Podjetje Ikea 
nam je v celoti krilo finančna sredstva za 
nakup materiala. Ponudili so nam tudi 
delovno silo pri postavitvi spiralne grede. 
Za strokovno pomoč, načrtovanje grede, 
podporo in usmeritev pri postavitvi je v 
celoti poskrbela ga. Jožica Fabjan. Pri po-
stavitvi so sodelovale vse skupine, otroci 
in strokovni delavci. S tem smo pridobili 
čudovito učilnico v naravi, v katero otroci 
radi zahajajo, se ob njej učijo, se sprosti-
jo, raziskujejo in se povezujejo z otroki 
in naravo. 

Spiralna greda in vodna kotanja
Spiralna greda je inovativen in estet-

sko privlačen način urejanja vrta, ki 
omogoča rast različnim vrstam rastlin v 
manjšem prostoru, hkrati pa maksimira 
uporabo svetlobe, vode in hranil.

Ga. Jožica Fabjan nam je označila 
spiralo na tleh. Nato so jo začeli graditi 
s pridnimi rokami delavci podjetja Ikea. 
Zložili so izbrane materiale – kamne 
okoli začrtane spirale, tako da so ustvarili 
dvignjeno gredo. Višina grede je najvišja 
v središču in se postopoma spušča proti 
robovom.

Postavili smo tudi vodno kotanjo, v njo 
umestili dva lokvanja, jo obdali z več jimi 
kamni in pokrili z mrežo, da zagotovimo 

varnost otrok, ki je in mora biti na prvem 
mestu. V prihodnosti bomo v njo naselili 
tudi manjše vodne živali. 

Spiralna greda je na pogled privlačna 
in je z vodno kotanjo postala osrednja 
točka vrta.

Naš ekovrt je velika pridobitev in lah-
ko rečemo, da je edinstven in prečudovit 
v vseh letnih časih. Ponosni smo nanj. 
Organizacija ekovrta v vrtcu spodbuja 
otroke k trajnostnemu razmišljanju in 
bolj zdravemu načinu življenja, hkrati 
pa ponuja številne izobraževalne, soci-
alne, čustvene in fizične koristi. Pravilno 
zasnovan ekovrt, kot ga imamo v vrtcu, 
prispeva k večji biotski raznovrstnosti in 
trajnostnemu življenjskemu slogu.
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Naš ekovrt je zasnovan tako, da posne-
ma naravne ekosisteme, s poudarkom na 
trajnosti in samozadostnosti. Spodbuja 
prisotnost koristnih žuželk (kot so če-
bele, pikapolonice in metulji) ter ptic, ki 
pomagajo pri opraševanju in naravnem 
nadzoru škodljivcev. Mešanje različnih 
vrst rastlin pomaga preprečevati širjenje 
bolezni in škodljivcev. Z združevanjem 

rastlin, ki se medsebojno podpirajo, smo 
ustvarili bolj zdrav vrt.

Zahvala podjetju Ikea, ki nam je po
nudilo finančna sredstva in delovno 
pomoč pri postavitvi spiralne grede. 
Iskrena hvala ge. Jožici Fabjan za na
črtovanje grede, vrta, celoletno stro
kovno pomoč in njen dragoceni čas, ki 

nam ga vedno nameni. Iskrena hvala 
našemu ravnatelju g. Ivanu Grandovcu 
za podporo in zaupanje, ki sta ključna 
za ustvarjanje okolja, kjer se počutimo 
varne, podprte in motivirane za uče
nje, ki prispeva k celostnemu razvoju 
otrok. ■

Branje nas povezuje – sodelovanje med šolo in vrtcem
Branje je izredno pomembno za razvoj otroka ter njegovo uspešnost tako v vrtcu, šoli kot življenju nasploh. 

Darja Bartolj (učiteljica) in Andreja Škulj 
(vzgojiteljica predšolskih otrok)

Otrokovo razumevanje branja se začne 
že v zgodnjem predšolskem obdobju, ko 
se otroci srečajo s pisnim in govorjenim 
jezikom. Otroci že zelo zgodaj nakazuje-
jo, da jih pisno gradivo zanima in o njem 
začnejo spraševati. Otroci z opazova-
njem bralcev skušajo posnemati branje 
knjig z listanjem in pripovedovanjem. 
Tako pokažejo, da imata tisk in zapisana 

beseda zanje velik pomen, čeprav sami 
še ne znajo brati in pisati.

Z branjem spodbujamo razvoj bral-
nega razumevanja pri otrocih, ki berejo, 
in tudi tistih, ki branje poslušajo. Tako se 
pri otrocih utrjujejo bralne izkušnje, ki 
prispevajo k oblikovanju dobrih bralnih 
navad, sodelovanju, druženju, nastopa-
nju in medsebojnemu razumevanju.

Tudi v letošnjem šolskem letu smo z 
branjem izbranih pravljic obogatili so-
delovanje med šolo in vrtcem. Učenci 

5. b razreda so si ob pomoči učiteljice, 
knjižničarke in staršev izbrali pravljico, ki 
so jo prebrali otrokom skupine Metulji iz 
vrtca Ringaraja. Posamezni učenci so te-
densko obiskovali otroke v igralnici, jim 
brali izbrano pravljico ter tako razvijali 
pozitiven odnos do knjige in zapisane 
besede, se učili sodelovanja in prido-
bivali dragocene izkušnje za nadaljnje 
življenje. ■

Moja pot v šolo
Tudi letos smo z učenci 7. razreda z Vidma in iz Strug izvedli tehniški dan na temo »Obdelava statističnih podatkov«. 
Lani so učenci obdelovali podatke na temo »Učenje in prosti čas«, letos pa je bila tema »Moja pot v šolo in iz nje«.

Magda Tanko

Na začetku tehniškega dne so učenci 
prejeli podrobna navodila, nato pa so se 
razdelili v skupine in začeli delo. V sku-
pinah so najprej izdelali anketni vpra-
šalnik. Anketna vprašanja so si razdelili 

med seboj, tako da je vsak učenec dobil 
eno ali dve vprašanji. Vsak učenec je 
nato anketiral sebe in vse druge učence 
7. razreda. Rezultate anketiranja so zapi-
sovali s črtičnim zapisom.

S pomočjo zbranih podatkov so pri-
kazali rezultate. Izdelali so preglednice, 

v katere so vpisali podatke in izračunali 
odstotke. Nato so na risalni list z večjimi 
črkami zapisali svoja vprašanja, preri-
sali preglednice ter narisali stolpične in 
bločne (vrstične) diagrame. Izračunali 
so potrebne velikosti kotov in narisali še 
krožne (tortne) diagrame. Ko so dokon-
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čali prikazovanje podatkov, so jih v sku-
pinah analizirali in jih na kratko opisali.

Večina učencev je bila pri delu sa-
mostojna, le nekaterim je bilo treba po-
magati. Vesela sem, da so si učenci med 
seboj pomagali in da pomoč učiteljic, 
razen v redkih primerih, skoraj ni bila 
potrebna.

Učenci so zapisali naslednje ugoto-
vitve:
• 35 % učencev se v šolo pripelje in iz 

šole odpelje z avtobusom, 40 % jih pri-
de peš ali s kolesom, 25 % pa jih pripe-
ljejo in odpeljejo z avtomobilom, pri 
čemer so v 17 % primerov vozniki star-
ši. Učenci so zapisali, da bi morali vsi 
v šolo prihajati na trajnostni način, saj 
bi tako prispevali k zmanjšanju one-
snaževanja okolja z izpušnimi plini ter 
hkrati skrbeli za lastno zdravje.

• 52 % učencev pride v šolo skupaj s 
prijatelji ali sorojenci, 17 % jih pride s 
starši, 31 % pa jih pride v šolo samih.

• 62 % učencev pride v šolo pred 7.40, le 
38 % okoli 8.00.

• 65 % učencev za pot v šolo porabi od 
5 do 10 minut, 35 % pa jih porabi od 
11 do 30 minut.

• 83 % učencev se zdi pot v šolo varna, 
medtem ko je 17 % opisalo svojo pot 
kot nevarno, ker hodijo ob glavni cesti.

• 60 % učencev gre po šoli domov, 15 % 
jih gre v glasbeno šolo, 4 % jih gre na 
igrišče, kar 21 % pa jih gre v trgovino.

• 63 % učencev je javni (šolski) prevoz 
všeč, 37 % pa ne. V povprečju so jav-
nemu prevozu dali oceno 6,22.

Tehniški dan je bil uspešen zaradi 
več dejavnikov. Prvič, učenci so samos-
tojno in učinkovito izvedli vse naloge. 
Pridobljeni podatki so pokazali zani-
mive in pomembne vpoglede v navade 
ter mnenja učencev, kar je pripomoglo 
k uspešnosti tehniškega dne. Poleg tega 
so se učenci naučili pomembnih veščin, 
kot sta zbiranje in analiza podatkov, ter 
izboljšali svojo sposobnost sodelovanja 
in timskega dela.

Pomembno je tudi poudariti, da je 
tehniški dan spodbujal kritično mišlje-
nje in ustvarjalnost učencev. S tem ko 
so analizirali pridobljene podatke in jih 
predstavili v različnih oblikah diagra-
mov, so učenci razvijali svoje analitične 
sposobnosti in se učili, kako jasno in 
učinkovito predstaviti informacije. 

Poleg izobraževalnih veščin je tehni-
ški dan tudi krepil socialne veščine učen-
cev. Sodelovanje v skupinah je spodbu-
jalo medsebojno pomoč, izmenjavo idej 
in reševanje težav, kar so ključne kom-
petence za uspešno življenje in delo v 
skupnosti.

Na koncu so učenci izpostavili tudi 
pomembnost trajnostnega načina pre-
voza v šolo, kar kaže na njihovo ozave-
ščenost o okoljskih vprašanjih. Zaveda-
nje o vplivu izpušnih plinov na okolje 
ter spodbujanje zdravih navad, kot sta 
hoja in kolesarjenje, in uporabe javnega 
prevoza so pozitivni stranski učinki tega 
tehniškega dne. ■
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Učenci PŠ Struge opravili kolesarski izpit
V četrtek, 6. junija 2024, je sedem učencev iz 4. in 5. razreda PŠ Struge opravilo težko pričakovan kolesarski izpit.

Mojca Pugelj, razredničarka

Že med šolskim letom smo se z učenci 
pripravljali na teoretični del kolesarske-
ga izpita. Usvajali smo znanja o prome-
tnih znakih in pravilih, ki veljajo za ude-
ležence v prometu. 

Po opravljenem teoretičnem delu so 
učenci skupaj s starši v šolo pripeljali 
kolesa, ki jih je pregledal policist Policij-
ske postaje Grosuplje. Učenci so prejeli 
nalepke VARNO KOLO. Začeli smo vozi-
ti po spretnostnem poligonu na igrišču, 
nato pa vadili vožnjo po naseljih Lipa in 
Pri Cerkvi. Hvala učiteljici Karmen za 
pomoč.

Policist je na izpitni vožnji učence po-
hvalil. Zaželel jim je srečno vožnjo in vsi 
veseli so se po končanem pouku s kolesi 
odpeljali domov.

Starši, bodite pozorni na to, da imajo 

otroci na glavah čelade in da imajo kole-
sa z ustrezno opremo. 

Učenci, čestitam vam za opravljen 
izpit in vam želim varno vožnjo. Upo-

števajte vse, kar smo se naučili o varni 
vožnji.

Vozniki, pazite nanje! ■

Valeta 2024 na podružnični šoli Struge
V četrtek, 13. junija 2024, se je od osnovnošolskih klopi poslovila še ena generacija devetošolcev podružnične šole 
Struge. 

Mateja Javoršek, razredničarka

Devetošolci so nam pripravili prijetno 
prireditev, s katero so proslavili zaključek 
svojega osnovnošolskega izobraževanja. 
Vsem zbranim so pokazali delček poti, ki 
so jo prehodili v osnovni šoli, se spomnili 

skupnih dogodkov, dokazali, da so dobri 
plesalci in tudi glasbeniki. Hvala učite-
ljici Mojci, ravnatelju Ivanu Grandovcu 
in županu Janezu Pavlinu za lepe besede 
pohvale in spodbude, ki so jih namenili 
devetošolcem. 

Zahvala gre tudi staršem, ki ste svojim 

otrokom stali ob strani, jih spodbujali in 
podpirali pri njihovem šolskem delu. 

Lana, Klemen in Matevž, srečno na 
novi poti novih priložnosti, novih iz-
kušenj in novih izzivov. »Verjemite, da 
zmorete in že ste na pol poti do cilja.« 
(Theodore Roosevelt) ■
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Na taboru v Tolminu
Z učenci, ki so osvojili zlato bralno značko, pevci mladinskega pevskega zbora ter učenci, ki so dosegli vidnejše 
rezultate na Cankarjevem tekmovanju in tekmovanju iz logike, smo odšli na tridnevni tabor v Tolmin.

Sonja Lenarčič, pom. ravnatelja OŠ 
Dobrepolje, foto: Barbara Blatnik, Maja Hrovat

V petek, 24. maja 2024, smo se s polnimi 
kovčki in nasmejani odpeljali proti Tol-
minu. Po krajšem postanku so nas lepo 
sprejeli v CŠOD Soča v Tolminu, kjer 
smo stanovali. Učenci so se razporedili 
po sobah, si pripravili nahrbtnike in po 
kosilu smo odšli kar peš do Tolminskih 
korit. Veseli smo bili, da smo si jih lahko 
ogledali, saj so se za obiskovalce odprli 
ravno tisti petek. Naravna znamenitost 
nas je navdušila. 

Razgledna pot, ki se vije nad Tolminko 
in Zadlaščico, nas je s svojimi barvami 
navduševala. Slišali smo legendo o Dan-
tejevi jami, ki naj bi jo slavni pesnik obi-
skal. Lepota in divjost tukajšnje narave 
ga je navdihnila, da je napisal pesnitev 
Božanska komedija.

Ogledali smo si Hudičev most, ki je 
bil zgrajen leta 1907. Ime je dobil po va-
ški legendi o hudiču, ki je gradil most. 
V starih časih so vaščani za pot v mes-
to in domov uporabljali mostiček, ki je 
čez Tolminko razpet v dnu. Čez Hudičev 
most smo se vrnili na izhodišče in na za-
služen sladoled.

Po večerji so se učenci razdelili v 

skupine. Reševali smo zabavne logične 
naloge, v sosednji učilnici pa je pevski 
zbor vadil za nastop. Ustvarjalna ura pa 
je bila namenjena Simonu Gregorčiču in 
njegovi Soči. Po večernem druženju smo 
pozno ponoči utrujeni zaspali. 

Naslednji dan nas je pot takoj po zaj-
trku vodila mimo nemške kostnice, ki 
jo je zgradila nemška država leta 1938 

in v kateri so pokopani posmrtni ostan-
ki nemških vojakov, padlih na bojišču 
v okolici Tolmina. Pogovarjali smo se o 
težkih časih prve svetovne vojne. 

Pot smo ob čudoviti Soči nadaljeva-
li do sotočja Tolminke in Soče, kjer so 
učenke 9. razreda v najlepšem ambientu 
deklamirale pesem Soči. 
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Krasna si, bistra hči planin,
brdka v prirodni si lepoti,
ko ti prozornih globočin
nevihte temne srd ne moti —
krasna si, hči planin!
Tvoj tek je živ in je legak
ko hod deklet s planine;
in jasna si ko gorski zrak
in glasna si, kot spev krepak
planinske je mladine —
krasna si, hči planin!
Rad gledam ti v valove bodre,
valove te zelenomodre:
temna zelen planinskih trav
in vedra višnjevost višav
lepo se v njih je zlila;
na rosah sinjega neba,
na rosah zelenih gora
lepoto to si pila —
krasna si, hči planin!
  (Simon Gregorčič)

Potem smo nadaljevali pot proti Mo-
stu na Soči, kjer smo se z ladjico Lucija 
popeljali po kristalno čisti Soči. Mirna 
plovba po smaragdni reki in čudovita, 

nedotaknjena narava, obogatena z zgod-
bami in legendami kapitana Deana, sta 
nas vse očarali. 

Popoldne je bilo namenjeno druže-
nju, športnim igram in branju. Sledili so 
družabni večer in dolgi pogovori pozno 

v noč. V nedeljo zjutraj smo po zajtrku 
polni lepih vtisov odšli domov. 

Zahvaljujem se Šolskemu skladu OŠ 
Dobrepolje za posluh in finančno pomoč 
pri izvedbi tabora. ■

Noč v šoli z zmagovalnim razredom
Čistoča jedilnih prostorov in učenje pospravljanja za seboj se nam na OŠ Dobrepolje zdita pomembna, zato smo 
na Vidmu za učence 6.–9. razreda uvedli ocenjevanje v pospravljanju jedilnih miz po malici. Zmagovalni razred v 
pospravljanju je bili 6. a! Prislužil si je glavno nagrado – kino noč v šoli –, ki pa ni bila samo to.

Tina Kurent, vodja prehrane na OŠ Dobrepolje

Ocenjevanje smo začeli v novembru 
2023. Ocenjevali smo pet različnih stvari, 
torej je lahko vsak razred vsak dan pre-
jel pet točk. Preverjali smo, ali so mize 
pobrisane z mokro krpo in čiste. Za to so 

lahko učenci prejeli eno točko. Sledila je 
točka za čista tla in stole. Učenci so imeli 
na voljo tudi metlo, s katero so pometli, 
kar je bilo na tleh – kruhove drobtine ali 
kaj podobnega. Če so bili mize in stoli 
poravnani, so prejeli še eno točko. Če-
trto točko so prejeli učenci, ki so proti 

kuhinji odpeljali urejen voziček s hrano, 
priborom in krožniki. In še zadnjo točko 
so učenci prejeli, če so se kulturno pre-
hranjevali – brez vpitja in neprimernega 
obnašanja. 

Učenci so zelo zagnano začeli tekmo-
vati. Tekmovali so zelo uspešno do zad-
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njega dne. Za to jim prav vsem čestitam! 
Vsak mesec so zmagovalci prejeli ma-

lico po izboru razreda. Največkrat je pre-
jel malico po izboru 6. a-razred, sledi 9. 
razred, tretje mesto si delita 6. b-razred 
in 7. b-razred. Največkrat so si zmago-
valci izbrali burger, čevapčiče, palačinke 
in carski praženec s čokoladnim nama-
zom. Nekateri so si izbrali tudi umešana 
jajca. 

Kljub temu da je bilo tekmovanje kar 
napeto, saj so se učenci zelo dobro bo-
rili, je na koncu zmagal 6. a. Zmagovalni 
razred je za nagrado 7. junija 2024 pres-
pal v šoli. No, nismo ravno veliko spali. 
Morali smo resnično proslaviti zmago. 
Srečanje smo začeli kar zunaj, kjer smo 
se obmetavali z vodnimi balončki. Lah-
ko bi rekli, da smo izkoristili vroč dan in 
se tako malo ohladili. Nadaljevali smo 
s športnimi igrami v telovadnici. Po eni 
uri smo si privoščili pico iz Gostilne in 
picerije Adam. Nato je sledilo prvo pre-
senečenje. Čarovnik! Nihče ni vedel, da 
bo k nam iz Štajerske prišel Sam Sebas-
tian. Tista ena ura je bila najčarobnejša 
tisti večer. Nikakor nismo ugotovili, kako 
je lahko miza kar letela po zraku in kako 
je lahko z nekaj kretnjami polomil žli-
co ter kako je lahko zmečkan in strgan 
papir kar ponovno postal lep in nedo-
taknjen. Veliko je bilo še trikov, vendar 
niti enega nismo ugotovili. Po odhodu 
čarovnika je sledila sladica – palačinke! 
Učiteljici Dragica in Helena sta poskrbe-
li, da so bile slastne. Sledilo je skrivanje 
po šoli. Je bilo kar strašno, saj smo bili 
še pod čarovnikovimi vtisi. Da je bilo 
skrivanje v mraku še malo zanimivejše, 
sem učencem razdelila neon zapestni-

ce, ki so se svetile ponoči. Sledil je ples 
v temi z neon svetlečimi zapestnicami 
in plesno glasbo. To so bili fantastič-
ni trenutki! Ko smo se malo utrudili, je 
sledil malo bolj umirjen izziv. Učencem 
sem naročila, da od doma prinesejo eno 
igračo, knjigo ali družabno igro, ki je ne 
uporabljajo več in bi jo bili pripravljeni 
podariti sošolcu/-ki. Ko so učenci priš-
li, so darila oddali meni, jaz pa sem na 
njih nalepila številko. Ko smo se zbrali v 
avli, so učenci dobili balone, s katerimi 
so se igrali (se podajali z njimi). Ko je 
bilo glasbe konec, so prijeli vsak po en 
balon in ga obdržali. Balon so počili. V 
njem je bil listek s številko darila, ki ga 
dobijo. Vendar pa so ga lahko dobili le, 
če so izvedli nalogo, ki je bila prav tako 
napisana na listku. Učenci so za nalo-
go dobili izzive s športnega, pevskega, 

plesnega ali likovnega področja. Cilj to-
vrstnega obdarovanja je bila izmenjava 
neuporabljenih igrač, ki lahko postanejo 
uporabne. Preveč igrač kupujemo in jih 
premalo uporabljamo. Pomembno je, 
da stvari, ki jih ne uporabljamo, izme-
njamo z drugimi ali podarimo naprej. 
S tem osrečimo druge ljudi, sebe in ne 
porabimo niti evra za nakup. Najsi bo to 
izmenjava igrač, oblačil, obutve, smu-
čarske opreme ali česa drugega. Nam 
je uspelo! Vsi so si izmenjali igrače. Ura 
je kar tekla, mi pa se nismo obremenje-
vali. Začeli smo z ogledom animiranega 
filma. Seveda poleg filma ne sme manj-
kati pokovka. Kokice sem spekla, da bi 
bil ogled filma še slajši. A bili smo tako 
vznemirjeni, da nismo mogli biti pri 
miru do konca filma in smo se vrnili v 
telovadnico. Stresli smo vso energijo in 
adrenalin iz sebe. Razumljivo, to resnič-
no vznemirja – spati v šoli in biti z vsemi 
svojimi sošolci in sošolkami. Igrali smo 
med dvema ognjema do dveh ponoči. Še 
jaz sem se jim pridružila, saj je bilo tudi 
meni nenavadno in polno adrenalina 
biti z učenci ponoči v šoli. Umirjali smo 
se kar nekaj časa in ob 3.30 vsi zaspali. 
Še sreča, da je bila naslednji dan sobota, 
drugače bi kar med poukom spali.

Kako je lahko poučno in hkrati za-
bavno tekmovanje v pospravljanju je-
dilnih miz. Čestitke 6. a za zmago! Če 
jih kje srečate, jih povprašajte, ali se je 
splačalo! ■ 
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Rafting

Nina Kaplan

V sredo, 5. aprila 2024, smo se učenci 7. 
a-razreda odpravili na rafting, in sicer v 
Ljubljano. Vožnja do tja je bila zelo na-
porna, saj je bilo v avtobusu zelo vroče, a 
druženje s prijatelji jo je popestrilo.

Po prihodu smo vzeli svoje stvari in 
zapustili avtobus. Tam so nam najprej 
vse razložili, nato pa so nam razdelili 
nepremočljive obleke, čelade in rešilne 
jopiče. Postavili smo se v vrsto in eden 
po eden odkorakali na avtobus. Ko smo 
se peljali, smo se odločili, kako se bomo 
razdelili po skupinah. Ko smo prišli v 
vas Medno, smo izstopili iz avtobusa in 
se odpravili bližje reki. Potem je vsaka 
skupina prijela svoj čoln in ga odnesla 
v reko. Ko je moja skupina odnesla čoln 
v vodo, sem se dotaknila vode in bila je 

zelo mrzla. Pozneje so nam povedali, da 
ima le 13 stopinj Celzija. Ko smo začeli 
pluti, sem bila še malo živčna, nato pa 
sem se sprostila. Med vožnjo smo se s 
čolni lahko približali in postali mokri, 
saj smo se pršili z vesli. Po približno 
polurni vožnji smo prišli do plaže, kjer 
smo čolne potisnili na kopno. Tam smo 
se odšli tudi kopat. Glede na to, da ne 
prenesem mrzle vode, sem bila presene-
čena, da sem se opogumila za kopanje. 
Po dvajsetminutnem postanku smo se 
že odpravili naprej. Pluli smo približno 
dvajset minut, dokler nismo prišli do 
konca naše pustolovščine. Nato je vsaka 
skupina ponovno prijela svoj čoln in ga 
odnesla iz vode. Slekli smo nepremočlji-
va oblačila, odšli v garderobo in si oblekli 
svoja oblačila. Potem smo na klopeh po-
jedli malico in odšli na igrišče, kjer smo 
igrali odbojko in nogomet. Nato pa smo 
se že odpravili nazaj na avtobus.

Vožnja domov je bila manj naporna, a 
nam je bilo vseeno zelo vroče. Po priho-

du v šolo smo odšli na kosilo, potem pa 
me je babi odpeljala domov. Ta dan mi je 
bil zelo všeč, saj imam zelo rada rafting 
in vse ostale stvari, povezane z vodo.

V zadnjem mesecu pouka smo 
v šolskem listu postregli še z 
zadnjimi dogodki tega šolskega 
leta. V tem prispevku pa vam 
pokažemo, kaj so učenci 7. a 
počeli na raftingu. Morda pa 
boste dobili kakšno idejo za 
poletni izlet. 

Slavnostni koncert ob 50. obletnici Glasbene šole 
Grosuplje
V polni, lepo okrašeni Športni dvorani Brinje se je v petek, 17. maja 2024, na lep pomladni večer odvil slavnostni 
dogodek, ki je obeležil 50 let delovanja Glasbene šole Grosuplje in bo zagotovo ostal še dolgo v srcih vseh nas, ki smo 
mu bili priča.

Lovorka Nemeš Dular, Glasbena šola 
Grosuplje, foto: Peter Zakrajšek

Predstavili so se vsi orkestri in pevski 
ansambli naše šole: kitarski, harmoni-
karski, godalni in pihalni orkester ter 
mladinski pevski zbor in zbor ArtVoicess. 
Sodelovali so tudi mlajši učenci nauka o 
glasbi. Koncert je povezovala Klara Eva 

Kukovičič, med nastopi ansamblov pa 
se je, kot se ob takšni priložnosti spodo-
bi, izmenjalo tudi nekaj govornikov: g. 
Dean Telič Zavašnik, ravnatelj Glasbene 
šole Grosuplje, dr. Peter Verlič, župan 
Občine Grosuplje, in ga. Janja Zupančič, 
državna sekretarka za predšolsko vzgojo, 
osnovno in glasbeno šolstvo. Vsi so si bili 
enotni v tem, da smo kot šola v 50-letih 

obstoja veliko zgradili in dosegli ter da 
nas čaka svetla prihodnost.

Vsi nestrpno pričakujemo gradnjo 
nove šole, ki nam bo omogočila kako-
vostnejše opravljanje poslanstva. Grosu-
peljski župan dr. Peter Verlič nam je na 
koncertu še enkrat zagotovil, da se bo to 
zgodilo kmalu. 

Koncert se je začel z ubranim nasto-
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pom kitarskega orkestra, pod zanesljivim 
vodstvom Barbare Škrjanc. In sicer s slo-
vensko ustvarjalnostjo, skladbama Vra-
ča se pomlad (S. Stingl, E. Budau, prir. J. 
Privšek) in Bistro (T. Hrušovar, D. Velka-
verh, prir. J. Privšek), ki ju je za to zased-
bo priredil naš nekdanji sodelavec Braco 
J. Doblekar. Orkestru so se pridružili že 
uveljavljeni J. J. A. Trio (Jakob J. Doble-
kar, Aleksander Črtalič in Jaša Krevh) in 
klarinetist Lenart Šifrar.

Sledila je hudomušna skladba Maček 
v žaklju (J. Privšek, M. Košuta), ki sta jo za 
harmonikarski orkester priredila D. Te-
lič Zavašnik in M. Kovačič. Pod budnim 
vodstvom Deana Teliča Zavašnika se je 
orkestru pridružil tudi mladinski pevski 
zbor naše šole, ki ga vodi Polona Kopač 
Trontelj. 

Koncert se je nadaljeval z nastopom 
godalnega orkestra, ki ga je suvere-
no vodila Špela Janša. Orkestru se je 
v prvi skladbi Engel, nemške skupine 
Rammstein, pridružil mladinski pevski 
zbor. Za zborovski del priredbe je pos-

krbela Polona Kopač Trontelj. Sledile so 
še tri skladbe: Firework (M. Eriksen, T. 
E. Hermansen, E. Dean, K. Perry, S. Wil-
helm, prir. R. Longfield), Viva La Vida 
(G. Berryman, J. Buckland, W. Cham-
pion, C. Martin, prir. L. Moore, prir. za 
mladinski zbor P. Kopač Trontelj) in Pus-
tite nam ta svet (J. Golob, D. Velkaverh), 
kjer se je mladinskemu zboru pridružil 
še zbor učencev NGL. 

Zbor ArtVoicess, ki je pred kratkim 
praznoval 20 let delovanja, je pod tempe-
ramentnim vodstvom Irene Vidic izvedel 
A Tribute to Queen (B. May, F. Mercury, 
prir. M. Brymer), venček uspešnic ome-
njene skupine, za priredbo za zbor je 
poskrbel Braco J. Doblekar.

Sklepni nastop je kot ponavadi pripa-
del najštevilčnejšemu korpusu, pihalne-
mu orkestru, za visoko raven muziciranja 
v njem skrbi Andrej Tomažin. 

Nastopili so s petimi skladbami, ki 
so obiskovalce še posebej navdušile: z 
ritmi Južne Amerike obarvano skladbo 
Sambeando (V. Lopez), kjer se je zlasti 

izkazala tolkalna sekcija, Cartoon Car-
nival (Medley) (več avtorjev, prir. J. Bul-
lock), v zadnjih treh skladbah pa se je 
orkestru pridružila med občinstvom še 
posebej priljubljena pevka Nina Strnad. 
Ob spremljavi orkestra je zapela Nad 
mestom se dani (J. Privšek, D. Velkaverh, 
prir. P. Jevšnikar), Oh, when the Saints 
(tradicionalna, prir. P. K. Schaars) in Ta 
noč je moja (J. Bončina, B. Kastelic, prir. 
L. Kranjčan, prir. za pihalni orkester M. 
Dragolič). 

Bučen in dolgotrajen aplavz je izva-
bil še izvedbo skrajšane verzije zadnje 
skladbe. 

Uro in pol trajajoč skrbno zasnovan 
dogodek je bil nadvse uspešen. Občin-
stvo je dolgo in navdušeno ploskalo, 
razšli smo se v veselem vzdušju, ki nas 
bo, upati je, tiste, ki v šoli delujemo, še 
naprej povezovalo med seboj in z oko-
lico, s katero sobivamo v prijetnem in 
koristnem sožitju. ■

Videm 34, 1312 Videm Dobrepolje ● tel.: 01/786 71 40
Obratovalni čas: 
Ponedeljek, sreda, petek: od 12.30 do 19.00.
Torek: od 9.00 do 15.00.
Četrtek: od 10.00 do 15.00.

Pravljična delavnica Mačka Murija v angleškem jeziku 
V mesecu maju je v krajevni knjižnici potekala angleško-slovenska pravljična delavnica, na katero smo povabili 
prevajalko Špelo Božić. V angleškem jeziku nam je prebrala pravljico najbolj znanega črnega mačka na svetu. 

Jasmina Mersel Šušteršič

Vsem dobro poznana pravljica Kajetana 
Koviča, s čudovitimi ilustracijami Jelke 
Reichman, Maček Muri je doživela šte-
vilne ponatise in izšla tudi v angleškem 
prevodu. To je pravljica o črnem mačku 

iz Mačjega mesta, o njegovi prijateljici 
Muci Maci, o mačjem razbojniku Čom-
beju in drugih mačjih prigodah. Špe-
la nam je približala delo prevajalca, ki 
zahteva veliko preciznosti in poglablja-
nja v vsebino besedila. Poudarila je, da 
prevodi del večkrat niso ustrezni in tako 

besede in s tem zgodbe izgubijo pomen, 
ki jim ga je namenil avtor. S prevajanem 
literature ima veliko izkušenj, saj to delo 
opravlja že vrsto let. Posveča se pred-
vsem prevajanju strokovnih besedil iz 
angleškega v materni jezik.

 Špela je del pravljice Maček Muri 
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prebrala v angleškem jeziku, ki je sicer 
otrokom že zelo dobro poznan, saj jim 
ga dandanes približajo tudi mnoge av-
diovizualne vsebine. Učenci ga spoznajo 
že v prvem razredu osnovne šole. Pesmi 
Mačka Murija je v slovenščini doživeto 
prebral Špelin sin Robert, velik ljubitelj 
knjig, ki zaključuje prvi razred in tekoče 
prebira tudi že male tiskane črke. Zah-
valjujemo se Špeli za pripravljenost ter 
za edinstveno in ustvarjalno angleško 
pravljično srečanje. ■

Angleška pravljična urica Magic Muri s prevajalko Špelo Božić. Pri branju pravljice ji je pomagal sin 
Robert, učenec 1. razreda, ki je s svojo interpretacijo besedila navdušil vse zbrane.

Likovna razstava Manje Čamernik

V prostore krajevne knjižnice vas vabimo na ogled samostojne likovne razstave Manje 
Čamernik, članice Kulturnega društva likovnikov Ferdo Vesel iz Šentvida pri Stični. 

Slikarstvo ji po upokojitvi pomeni izpolnitev tihih želja iz otroštva in mladosti. Ustva-
rila je že več kot 400 likovnih del. Najljubša tehnika ji je slikanje z oljnimi barvami. 
Preizkusila pa se je tudi v drugih tehnikah, kot so akril, svinčnik, tuš, pastel ... Najraje 
slika krajino, zanimata jo cvetlična motivika ter v novejšem ustvarjalnem obdobju tudi 
portret. V svojem ustvarjalnem obdobju je imela že mnogo samostojnih razstav ter 
sodelovala na ekstemporih in likovnih natečajih, kjer je dosegla tudi več uspehov. Sode-
luje na skupinskih razstavah v okviru več likovnih društev. Kot pravi likovna kritičarka 
Anamarija Stibilj Šajn: »Manja Čamernik išče lepoto okrog sebe in v sebi ter ju nato v 
slikarski odsev poveže na slikovni površini.« 

V knjižnici s patrom Jožetom Roblekom in knjigo z 
naslovom Lepo je biti star
V knjižnici Dobrepolje je potekala predstavitev knjige Lepo je biti star patra Jožeta Robleka. Gre za prvo tovrstno 
knjižno delo v širšem prostoru, saj predstavlja obdobje starosti v povsem novi luči. Avtor piše o starosti kot o 
osrečujočem življenjskem obdobju, kar je danes redko slišati.

Jasmina Mersel Šušteršič

Pater Jože Roblek, rojen leta 1938, je 
doma iz Bašlja pri Preddvoru. V bogo-
slovje ljubljanske nadškofije je vstopil po 
maturi. Po jezuitskem noviciatu, študiju 
filozofije in teologije v Ljubljani, Zagrebu 
in Innsbrucku je bil leta 1970 posvečen v 
duhovnika. Leta 1977 je na Teološki fa-
kulteti v Ljubljani doktoriral iz duhovne 
teologije. Kasneje je bil vzgojitelj v ma-
lem semenišču Družbe Jezusove, nato 
pa magister novincev in spiritual v lju-
bljanskem bogoslovju. Vodi ignacijanske 
duhovne vaje, ki jih je kot prvi prinesel v 

Slovenijo v originalni obliki in tudi pre-
vedel Duhovne vaje sv. Ignacija Lojolske-
ga iz španskega izvirnika. Leta 2020 je 
praznoval 50 let duhovništva, v letu 2021 
pa 60 let redovništva. Sedaj živi in deluje 
kot duhovni pomočnik v Zavodu svete 
Terezije – domu starejših na Vidmu. Pa-
ter Roblek je s svojim bogatim duhovnim 
izkustvom iskan duhovni spremljevalec. 

Slovenski prostor duhovne literature 
je doslej obogatil z več knjižnimi deli. Z 
Ivanom Platovnjakom je napisal knjigo 
Moliti s telesom, dušo in duhom. Njegova 
druga knjiga Kristus me je vzljubil in da-
roval samega sebe je osebna duhovna bi-

ografija. Tretje njegovo delo pa je Nepri-
čakovano notranje potovanje, duhovni 
dnevnik z vajami in videoposnetki, ki 
je prva multimedijska knjiga z duhovno 
vsebino v Sloveniji.

Knjiga Lepo je biti star vključuje 40 
dnevniških zapiskov iz bivanja v domu 
starejših na Vidmu v času od leta 2022 
in 2023. V svojem delu avtor piše o sre-
čevanju s stanovalci, predstavi utrip do-
gajanja v domu, predvsem pa je čutiti in 
brati, da dom ne pojmuje le kot prostor 
bivanja, temveč kot DOM z veliko zače-
tnico. To lepo ponazori zapis iz knjige: 
»Toliko dobrote in dnevne pozornosti do 
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sedaj v svojem življenju nisem bil dele-
žen, kot sem je prav v tem domu.«

Poleg duhovnega bogastva in vsako-
dnevne hvaležnosti pater Roblek pou-
darja pomen vzdrževanja fizične kondi-
cije. Sam vstane vsak dan že zelo zgodaj, 
ob petih zjutraj, in se odpravi na sprehod 
za dobri dve uri. Po kosilu sledi vožnja 
s triciklom v naravo. Pater poudarja po-
men vezi z naravo ter navduševanje nad 
njenimi lepotami in čudesi. V naravi 
posameznik lahko najde mir, sprostitev 
oziroma odvrže napetosti. Sreča je tudi 
v srečevanju in medsebojnih stikih. Pater 
Roblek v Dobrepoljski dolini prebiva od 
leta 2021 in v tem času je spletel veliko 
mrežo poznanstev. Vsakega posamezni-
ka doživlja kot edinstvenega in s svojo 

pozitivnostjo razjasni obraz sogovornika. 
Kljub bogatemu znanju z raznovrstnih 
področij se ves čas tudi izpopolnjuje. 
Njegova zanimanja so izjemno razno-
vrstna. Navdušuje se nad glasbo, se uči 
solo petja, piše pesmi, fotografira …

Predgovor v knjigi sta napisala duhov-
nik Martin Golob in direktorica zavoda 
gospa Sabina Hočevar Lenarčič, ki je 
zbrane nagovorila tudi na predstavitvi. Z 
nami je bil nadalje urednik knjige, profe-
sor slovenistike Roman Rozina, ki je po-
udaril pomen knjižnih del patra Robleka 
za širši prostor in družbo. Pater Roblek 
je zbranim zaupal, da pripravlja že novo 
knjižno delo, katerega branja se že sedaj 
veselimo. ■Avtor knjige pater Jože Roblek z urednikom, 

prof. slovenistike Romanom Rozino

Podelitev bralnih priznanj otrokom iz vrtca
Današnjo družbo zaznamuje razširjena uporaba digitalnih medijev, zato je ohranjanje odnosa do knjige še posebej 
pomembno. Kolektiv vrtca Ringaraja zelo veliko pozornosti namenja branju in knjižni vzgoji. Knjiga je njihova 
pomembna sopotnica pri vzgoji in pridobivanju znanja otrok.

Jasmina Mersel Šušteršič

V knjižnici smo veseli tudi strokovnega 
sodelovanja z vzgojiteljicami, ki z otro-
ki prihajajo na obiske z namenom knji-
žnične in knjižne vzgoje. Otroci vedno 
z radovednostjo pregledujejo knjige, v 
njih iščejo zanimivosti, sebi ljube stvari 
in vedno z zanimanjem prisluhnejo pra-
vljicam. Z najrazličnejšimi projekti, kot 
so eko bralni nahrbtnik, bralna sovica, 
bralni palček in drugi, v vrtcu spodbujajo 
tudi družinsko branje. V okviru projekta 
Ekobranje za ekoživljenje otroci in starši 
spoznavajo ekološko literaturo, bogate 

vsebine, vezane na naravo in okolje. V 
naročju staršev otroci prebirajo knjige, se 
pogovarjajo, spoznavajo nova vedenja. 
Večkrat otroci izbrane knjige predstavijo 
tudi sovrstnikom v vrtcu. Otroci s pomoč-
jo besede, predstavitve vsebin, recitacij in 
ustvarjanja izdelkov pridobivajo ustvar-
jalno razmišljanje in ob tem razvijajo po-
zitiven odnos do žive in nežive narave. 
Ob zaključku strokovni delavci pripravijo 
različna simbolična priznanja in nagrade 
za otroke. Veseli smo, da te slovesne po-
delitve večkrat potekajo v krajevni knji-
žnici, hramu znanja in modrosti. Pred-
vsem pa se veselimo vseh nadobudnih 

Podelitev bralnih priznanj otrokom iz skupine Sovice

Otroci iz skupine Žabice so s starši vestno prebirali knjigice v okviru projekta eko bralni žabec.
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mladih bralcev. Bralna priznanja so med 
drugim prejeli otroci iz skupine Žabice, 
ki so pod okriljem vzgojiteljice Martine 
Pugelj in pomočnika vzgojitelja Jožeta 
Hočevarja uspešno zaključili projekt eko 
bralni žabec. Nadalje so bralna prizna-

nja za vestno branje in pripovedovanje 
zgodb prejeli tudi predšolski otroci iz 
skupine Sovice. Čudovite knjižne kazal-
ke in priznanja sta otrokom pripravili 
vzgojiteljica Petra Usenik in pomočnica 
vzgojiteljice Jerneja Škantelj. V krajevni 

knjižnici si še naprej želimo strokovnega 
sodelovanja s pedagoškimi delavci vrtca 
Ringaraja. Vabimo pa tudi vse starše, da 
skupaj z otroki obiščejo krajevno knjižni-
co in si poiščejo zanimivo čtivo za skup-
no branje. ■

Čarobnost besed se skriva v poeziji
Člani bralnega kluba Dobrevoljci smo skupaj s stanovalci Zavoda sv. Terezije pripravili literarno srečanje Čarobnost 
besed se skriva v poeziji. V bralnem klubu Dobrevoljci se v krajevni knjižnici srečujemo že več kot deset let. Skupaj 
prebiramo knjige in o vsebini delimo svoja mnenja in vtise. 

Jasmina Mersel Šušteršič

Poezija je večkrat postavljena v ozadje, 
a vendarle v sebi nosi toliko bogastva, ki 
ga je treba večkrat izpostaviti, obeloda-
niti in mu omogočiti, da zažari v vsem 
svojem sijaju. Še lepše je moč poezije 
začutiti ob skupinskem branju. Skupaj 
s stanovalci smo prebirali različne pe-
smi slovenskih pesnikov. Gospa Tončka 
Kastelec je povedala, da tudi sama piše 
pesmi. Želi si izdati pesniško zbirko, ki jo 
vsi pozdravljamo in se je veselimo. Pater 
Jože Roblek, avtor številnih knjižnih del, 
je tudi ljubitelj poezije. Predstavil je svo-
jo avtorsko pesem. Nadalje so pesmi iz 
Pavčkove zbirke Živa sporočila recitira-
le članice bralnega kluba, gospe Ivanka 
Zrnec, Marta Dešman in Jolanda Mihe-
lič. Članica bralnega kluba gospa Pavli-
na Novak je predstavila pesnika Toneta 
Kuntnerja, čigar pesmi, ki izražajo srčno 
predanost domovini in zemlji, se bodo 
zagotovo ponesle med prihodnje gene-
racije.

Poezija je zelo raznovrstna umetniška 
oblika, ki jo lahko najdemo v vseh člo-
veških kulturah. Poezija se lahko razli-
kuje po svoji obliki in strukturi, vključno 
z različnimi oblikami verzov, stihov in 

rim. Čeprav poezija velja za eno najbolj 
zapletenih in ustvarjalno najvišjih lite-
rarnih oblik, so verzi odlično jezikovno 
orodje za učenje novih besed, fraz ali pa 
preprosto za to, da začutimo melodiko 

Pavlina Novak je predstavila pesnika Toneta Kuntnerja in njegove domoljubne pesmi.

Stanovalci Zavoda sv. Terezije so vedno veseli družabnih dogodkov.
Gospod Mirko Zevnik je srečanje obogatil z 
zvoki harmonike, ob kateri smo družno zapeli.
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jezika. Poezija je pogosto zelo zgošče-
na oblika pisanja, kjer pesnik poskuša 
izraziti čim večjo količino pomena v 
čim manjšem številu besed. To pogos-

to vodi k uporabi bogatejšega jezika in 
večplastnih pomenov. Pesniki pogosto 
uporabljajo metafore, simbole in slikovit 
jezik, da izrazijo svoje občutke, misli in 

ideje. A vendarle vsak bralec pesem za-
čuti in interpretira na svoj način, kar je 
ena izmed bogatih danosti poezije. V nas 
spodbudi celo paleto čustev in zmore 
vneti še tako ledeno srce posameznika. 
Poleg tega nas spodbuja, da razmišljamo, 
raziskujemo in ohranjamo jezik živ. 

Literarno srečanje je obogatil gospod 
Mirko Zevnik s čudovitimi zvoki harmo-
nike, ob kateri smo družno zapeli znane 
ljudske pesmi. Veseli smo, da smo bili 
lahko tudi del dogodka, ko so se sta-
novalci poslovili od svoje delovne tera-
pevtke zaradi odhoda na novo delovno 
mesto. Slovo je bilo ganljivo in čutiti je 
bilo izjemno predanost in ljubezen med 
stanovalci in terapevtko Evo. Vse skupaj 
najlepše opiše verz Toneta Pavčka: 

»Na svetu si, da gledaš sonce.
Na svetu si, da greš za soncem.
Na svetu si, da sam si sonce
in da s sveta odganjaš – sence.« ■

Pater Jože Roblek je prebral svojo avtorsko pesem.

Manca Lenarčič osvojila zlato plaketo
Uroš Gačnik

Manca se je pod okriljem Glasbene šole 
Grosuplje ter mentorja Benjamina Bur-
gerja udeležila mednarodnega glasbe-
nega tekmovanja BOLERO, ki je pote-
kalo maja v Graščini Kienhofen na Muti.

Mednarodno glasbeno tekmovanje 
BOLERO je namenjeno mladim tol-
kalcem, trobilcem in pihalcem vseh 
narodnosti do 15. leta starosti in se or-
ganizira z namenom spodbude strokov-
ne pedagoške rasti na področju tolkal, 

trobil in pihal v Sloveniji, predvsem v 
prizadevanju po dolgoročni spodbudi  
mladih glasbenikov k poglobljenemu 
glasbeno-umetniškemu udejstvovanju. 
V sklopu tekmovanja so bili izvedeni 
tudi seminarji in koncerti.

Godbeniki Godbe Dobrepolje, pri 
katerih Manca tudi igra, so veseli nje-
nega uspeha in ji čestitajo. Manci iskre-
no čestitamo tudi mi in ji želimo tudi 
v prihodnje veliko veselja pri igranju 
klarineta.

Članica bralnega kluba Dobrevoljci Jolanda 
Mihelič ob branju Pavčkove poezije

Gospa Marta Dešman je zbranim recitirala 
Pavčkovo pesem.

Svoje pesmi piše gospa Tončka Kastelec.  
Z navdušenjem smo ji prisluhnili.
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Regijsko tekmovanje v orientaciji
V soboto, 8. junija, je v Šentvidu pri Stični potekalo 14. regijsko tekmovanje v orientaciji gasilske mladine. Organizacijo 
dogodka je prevzel predsednik komisije za mladino v regiji Ljubljana II Sebastijan Podobnik, ki je skupaj z domačimi 
društvi in GZ ter pomočjo članov MK odlično izpeljal tekmovanje.

Uroš Gačnik

Iz Gasilske zveze Dobrepolje se je na to 
tekmovanje uvrstilo 16 ekip, ki so dostoj-
no zastopale društva in GZ. Mladi in 
njihovi mentorji so se na pot odpravili 
z avtobusom ter z dvigom tekmovalne 
zastave ter pozdravnimi nagovori začeli 
tekmovanje. Teren je bil razgiban, dan je 
bil vroč, zato so bili pogoji za tek skrajni, 
kar se je izkazalo tudi pri končnih rezul-
tatih. Mladi poleg znanja orientacije na 
posameznih točkah opravljajo razne ga-
silske veščine in tako poleg teka pokažejo 
svojo pripravljenost. Pomerile so se naj-
boljše ekipe iz GZ Dobrepolje, GZ Grosu-
plje, GZ Ivančna Gorica, GZ Kočevje, GZ 
Loški Potok in GZ Ribnica.

Najvišje so se zavihteli pionirji iz 
PGD Videm  Dobrepolje, ki so osvojili 
prvo mesto ter tako že drugič zapored 
osvojili prehodni pokal. Pripravnice iz 
PGD Zdenska vas in pripravniki iz PGD 
Videm  Dobrepolje pa so zasedli tretje 
mesto. 

Končni rezultati po kategorijah

PIONIRJI (20 ekip):
1. mesto PGD Videm - Dobrepolje
8. mesto PGD Ponikve
15. mesto PGD Zagorica

PIONIRKE (18 ekip):
4. mesto PGD Hočevje
8. mesto PGD Kompolje
13. mesto PGD Zdenska vas

MLADINCI (21 ekip):
10. mesto PGD Videm - Dobrepolje
19. mesto PGD Videm - Dobrepolje
21. mesto PGD Ponikve

MLADINKE (17 ekip):
12. mesto PGD Zdenska vas
16. mesto PGD Zdenska vas
17. mesto PGD Ponikve
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PRIPRAVNIKI (14 ekip):
3. mesto PGD Videm - Dobrepolje
7. mesto PGD Kompolje
8. mesto PGD Kompolje

PRIPRAVNICE (osem ekip):
3. mesto Zdenska vas

Iskrene čestitke vsem, ki so posegli 
po najvišjih mestih, in vsem, ki jim tok-
rat tekmovalna sreča ni bila naklonjena. 
Hvala organizatorju, ki je pripravil odlič-
ne pogoje za izvedbo, zaradi česar smo 
se kljub vročini dobro počutili. Hvala 
mladim, da se aktivno vključujete v ga-
silske dejavnosti, kar je zagotovilo, da 

bomo dejavnost tudi v prihodnje nada-
ljevali. Iskrena hvala tudi mentorjem, ki 
vedno poskrbite, da vse teče, kot mora.

Orientacije se je udeležilo vodstvo 
regije Ljubljana II in več predstavnikov 
GZ, ki so s svojo prisotnostjo izrazili pri-
znanje mladim tekmovalcem in jim za 
uspehe tudi čestitali. ■

Pomembna pridobitev v PGD Ponikve 
V soboto, 1. junija, smo imeli v Ponikvah svečano prireditev z veselico, povod za praznovanje pa je bil prevzem novega 
gasilskega vozila GVC 1. 

Janez Gačnik, PGD Ponikve 

S slovesnostjo, ki je potekala pred gasil-
skim domom v Ponikvah, se je zaključil 
natrpan mesec maj. Najprej je bila 14. 
maja tradicionalna Florjanova nedelja, 
ki se je je letos udeležilo lepo število ga-
silcev iz dobrepoljskih in sosednjih dru-
štev. V soboto, 18. maja, smo pripravljali 
občinsko gasilsko orientacijo, v maju sta 
v Ponikvah potekali tudi dve vaji v sklopu 
izobraževanja za gasilca operativca. 

V torek pred prireditvijo so domačini 
in gasilci sosednjih društev pričakali pri-
hod novega vozila z vodnim špalirjem, 
prvi nadobudneži pa so si že ogledali 
novo orodje, s katerim se bomo lahko 
sedaj odzvali klicu na pomoč. Že čez šti-
ri dni smo se ponovno zbrali v Ponikvah 
gasilci vseh dobrepoljskih društev, Veli-
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kih Lašč, Turjaka, Ponove vasi, Škrlovice 
in Št. Jurija in z vaške luže ob spremljavi 
godbe odkorakali do gasilskega doma, 
kjer je potekal svečani prevzem novega 
vozila. Prireditev so s kulturnimi točka-
mi popestrila dekleta FS Ponikve, sestri 
Lenarčič, ponikovski pevski zbor in God-
ba Vodice, rajanje pa se je nadaljevalo z 
ansamblom Firbci. Vozilo smo z blagos-
lovom, ki ga je opravil g. župnik, izročili 
tudi v Božje varstvo.

Da lahko danes pišem o tem dogod-
ku, pa je bilo potrebnih veliko priprav. 
Odločitev za nakup novega vozila je bila 
sprejeta v letu 2021 kot posledica inšpek-
cijskega pregleda društva v septembru, 
ki je ugotovil, da obstoječa vozila niso 
več skladna s tipizacijo za naše društvo. 
V dogovoru z Gasilsko zvezo Dobrepolje 
je bil sprejet načrt za prodajo obstoječe-
ga vozila GVV-1 in prenos vozila GVC 16-
24 v PGD Struge ter nakup vozila GVC-1 
po novi tipizaciji. Začele so se intenziv-
ne priprave, iskanje ponudnikov, izvedba 
razpisa, da je bila decembra 2022 podpi-
sana pogodba z izvajalcem Rosenbauer. 
Postopek je v glavnini vodil poveljnik 
Blaž Somrak, znotraj upravnega odbora 
in poveljstva društva pa je bila obliko-

vana tudi komisija, ki je pozneje spre-
mljala izdelavo vozila in dajala usmeri-
tve izvajalcu. Oktobra 2023 je prispelo 
v Slovenijo podvozje, Mercedes-Benz 
Atego 1530 4×4 AF, januarja 2024 pa je 
izvajalec začel nadgradnjo. Do prevze-
ma vozila je komisija za nakup novega 
vozila večkrat odšla v Gornjo Radgono v 
pregled proizvodnje in na usklajevanje 
glede podrobnosti vgradnje opreme, še 
pred prihodom vozila pa je bilo treba v 
garaži gasilskega doma izvesti prilago-
ditve, pri katerih so sodelovala različna 
podjetja in prostovoljci. 

Vozilo GVC-1 ima posadko 1 + 7, 3000 
litrov vode, 100 litrov penila, svetlobni 
stolp, štiri IDA-je, vgrajene v sedež, vgra-

jeno kombinirano črpalko s srednjim in 
visokim tlakom ter drugo opremo po ti-
pizaciji. 

Nakup novega vozila pomeni velik 
finančni zalogaj za društvo, zato se mo-
ramo najprej zahvaliti Občini Dobrepo-
lje, ki je po GZ Dobrepolje zagotovila 
večinski delež sredstev za novo vozilo, 
preostalo pa smo zbirali v društvu s pro-
dajo vozil, organizacijo različnih dogod-
kov in iskanjem donatorjev. Še enkrat se 
v imenu društva zahvaljujem vsem, ki ste 
pomagali pri nakupu vozila, predelavi 
garaže, organizaciji proslave z veselico, 
darovali dobitke za srečelov, donirali … 
Hvala gostom za obisk proslave in vese-
lice ter g. župniku za blagoslov.

Veseli nas, da toliko ljudi diha z gasil-
stvom, kar nam vedno znova vliva moči. 
Novo vozilo je velika pridobitev, ki pa 
nič ne pomeni, če ga ne znamo pravil-
no uporabiti ali pa da ni gasilcev, ki bi ga 
uporabljali. Zato je sedaj na nas, da se s 
tovornjakom čim bolje spoznamo, vse 
pa vabimo, da, če tega še niste naredili, 
pocukate koga izmed gasilcev za rokav 
in se pridružite organizaciji, kjer vsak 
lahko prispeva po svojih močeh v dobro 
skupnosti. ■

Pestro dogajanje meseca maja in junija v PGD Kompolje
Meseca maj in junij sta bila polna dejavnosti na različnih področjih delovanja društva. Potekala so gasilska 
tekmovanja, tečaji, organizirali smo veselico ter operativne vaje.

Tjaša Grandovec, PGD Kompolje

Na sončno soboto, 18. maja, smo imeli 
najbolj pester dan. Dopoldne je potekalo 
občinsko tekmovanje iz orientacije, po-

poldne pa smo gostili tekmovanje har-
monikarjev in pripravili veselico. 

Občinsko tekmovanje iz orientacije je 
potekalo v Ponikvah. Udeležili smo se ga 
s šestimi ekipami. Ekipe so tekmovale v 

vaji z vedrovko, polaganju napadalne-
ga cevovoda, vezanju vozlov ter orodja, 
radijskih zvez, hitrostnem zvijanju cevi, 
poznavanju topografskih znakov ter v 
praktičnih vajah iz orientacije. Po kon-
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čani progi so se mladi gasilci družili 
med seboj in uživali na soncu. Sledila je 
razglasitev rezultatov, kjer pa so se prav 
vse ekipe dobro odrezale. Pionirke so 
osvojile tretje in peto mesto, pionirji 11. 
mesto, mladinci četrto mesto, gasilci pri-
pravniki pa drugo in tretje mesto. Iz vsa-
ke kategorije so se regijskega tekmovanja 
udeležile tri ekipe, iz našega društva so 
tako odšle ekipa pionirk in obe ekipi ga-
silcev pripravnikov.

Popoldne smo nadaljevali z gosto-
vanjem tekmovanja harmonikarjev ter 

veselico, na kateri nas je zabaval ansam-
bel Foksnerji. Hvala vsem, ki ste se prišli 
zabavat z nami, ter vsem, ki ste s svojim 
delom kakorkoli pomagali pri organiza-
ciji veselice in tekmovanja.

Redne mesečne operativne vaje so 
potekale 31. maja. Operativni gasilci so 
se tokrat osredotočali na potopne črpal-
ke in agregate. Med vajo so izpraznili in 
očistili dva zbiralnika vode, da bo lahko 
lastnik kasneje opravil sanacijo.

Še vedno poteka tečaj za operativnega 
gasilca, ki ga obiskuje 11 naših gasilk in 

gasilcev. V juniju je sledil zaključni izpit, 
za katerega smo držali pesti, da ga vsi us-
pešno opravijo.

V soboto, 8. junija, pa je potekalo re-
gijsko tekmovanje iz orientacije v Šentvi-
du pri Stični. Tja smo se odpravili s tremi 
ekipami, z ekipo pionirk in dvema ekipa-
ma gasilcev pripravnikov. 

 Z gasilsko mladino počasi zaključu-
jemo leto, polno tekmovanj in izobraže-
vanj. V juniju bomo za njih pripravili še 
zaključek gasilskih vaj, potem pa bodo 
odšli na zaslužene počitnice. ■

»A si biu ti tud kej mokr?« ‒ 1. Vodne igre v PGD Struge
V PGD Struge smo po šestih letih ponovno stopili skupaj in v soboto, 15. junija 2024, priredili 1. Vodne igre, po katerih 
je sledila manjša veselica z ansamblom Žrebci.

Primož Pugelj, predsednik PGD Struge

Tekmovanja se je udeležilo osem ekip. 
Nastopali so v dveh kategorijah, moški 
in ženski. V kategoriji moških ekip je na-

stopilo sedem ekip, prve tri ekipe pa so 
odnesle bogate vrednostne bone za našo 
veselico. Prvo mesto v moški kategoriji 
so zasedle Bloke, na drugo mesto se je 
uvrstila ekipa Zagorica, tretje mesto pa 

je osvojila ekipa PGD Veliki Cirnik. V 
ženski kategoriji je nastopala le ena eki-
pa iz Roba in tako osvojila prvo mesto. 
V zadnji igri so se tekmovalci pomerili z 
uporabo naše 100 let stare ročne gasilske 
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brizgalne, za katero odlično skrbijo vete-
rani PGD Struge.

Vsi tekmovalci so uspešno in varno 
opravili vse svoje vaje, kjer so pokazali 
svojo spretnost in športno-gasilska zna-
nja. Na svojih prvih vodnih igrah smo 
imeli zastopnike dveh sosednjih društev, 
v prihodnje pa lepo vabljene še druge 
ekipe sosednjih društev GZ Dobrepolje.

Zaradi večletnega premora smo bili 
postavljeni pred večje izzive pri organi-
zaciji, ki smo jih uspešno opravili. Dogo-
dek je bil uspešen. Zahvaljujem se vsem 
sodelujočim ter pokroviteljem, ki so ka-
kor koli prispevali k izvedbi dogodka, po-
sebna zahvala pa gre idejnim akterkam, 
gasilkam PGD Struge, saj so zastavljeno 
idejo izpeljale z odliko. ■

Nova sodobna kuhinja v PGD Videm - Dobrepolje
Uroš Gačnik

V eni izmed prejšnjih številk sem zapi-
sal, da društvo ureja novo kuhinjo, kjer 
bodo lahko članice in člani pripravili tudi 
kakšen obrok ali pa samo skuhali čaj ter 
kavo.

Kuhinja je srce doma, podobno je tudi 
v društveni dejavnosti. V preteklosti nam 
je kuhalnik prišel prav v času intervencij, 
ko smo tam pripravljali tople napitke, v 
času občnih zborov, ko smo skuhali ob-
vezno »gasilsko klobaso«, in z veseljem 
pogostili vse, ki nas obiščejo. V tem pro-
storu se največkrat zadržimo na sestan-
kih, sejah ali preprosto, ko veselo kram-

ljamo in tako krepimo socialne stike. 
Kot društvo bi se za izdelavo in mon-

tažo želeli zahvaliti mojstroma Luki Jaki-
ču in Boštjanu Hrovatu, ki sta s pomočjo 
drugih članov postorila vse potrebno. 
Društvo je plačalo le material, delo pa 
so vsi opravili v korist gasilskega društva, 

za kar se vsem iskreno in najlepše zah-
valjujemo. Z opleskom so se prenovile 
tudi stene, ki jih je brezplačno izravnal 
in pobarval mojster Zdravko Miklič, za 
kar se mu zahvaljujemo. Na novo sta se 
naredili vodovodna in električna nape-
ljava, stene so zaščitene z novo keramiko, 
ki jo je položil kar naš predsednik Janez. 
Člani smo nove pridobitve zelo veseli, saj 
bomo sedaj lahko udobneje preživeli čas 
v drugem domu.

Z veseljem pa sporočamo, da je v zak-
ljučni fazi tudi prenova sanitarij, ki bodo 
po 30 letih uporabe na novo in sodobno 
urejene. ■

Zahvala za nove pnevmatike
Uroš Gačnik

V sredo, 29. maja, smo se z gasilsko cis-
terno 24/50 odpravili v Grosuplje, kjer so 
nas pri podjetju Avto Kadunc, Miha Ka-
dunc, s. p., prijazno sprejeli. Že pred tem 
so nas na tej lokaciji čakale popolnoma 
nove pnevmatike.

Radi bi se zahvalili podjetju Goodyear 
Slovenija, ki je prisluhnilo naši prošnji 
ter nam darovalo šest novih pnevmatik. 
Podjetje Avto Kadunc iz Grosuplja, pa 
smo prosili za brezplačno namestitev, 
kar so nam z veseljem naredili. Montažo 
so z zanimanjem spremljali nekateri naši 
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najmlajši, in kot je razvidno s fotografije, 
pri tem tudi pomagali. Seznanili smo se 
z delom vulkanizerja ter vmes še malo 
povadili zvijanje cevi. Naš član Andrej 

Kaplan pa je medtem v sodelovanju z 
lastnikom podjetja preobul naše opera-
tivno vozilo, ki je imelo na sebi še prve 
gume, kar pomeni, da je bila zamenjava 

še kako potrebna. 
Naše delovanje bo s tem varnejše. 

Hvala vsem, ki skrbite in nam pomagate, 
da lahko pomagamo! ■

Ekskurzija gasilskih veteranov
Gasilci se radi družimo med seboj. Tudi veterani pri tem nismo izjema. V svojem letnem načrtu imamo tudi eno krajšo 
ekskurzijo še pred poletjem.

Jože Lenarčič

Priprave so stekle in določili smo, da se 
odpravimo na pot v torek, 28. maja, z 
gasilskimi vozili. Napolnili smo pet vozil 
z 39 udeleženci. Naša prva postaja je bil 
Izobraževalni center zaščite in reševanja 
na Igu. Na GZ Slovenije smo rezervira-
li ogled centra za ob 8:00 uri z inštruk-
torjem g. Goršetom. Nekateri ta center 
dobro poznamo, saj smo večino svojih 
izobraževanj v preteklem obdobju opra-
vili prav tukaj. Za začetek smo se posedli 
v veliki predavalnici, kjer smo si na videu 
ogledali vse dejavnosti, s katerimi se tu-
kaj ukvarjajo. Izobražujejo prostovoljne 
in poklicne gasilce, potapljače, kinologe, 
jamarje in druge različne profile v okviru 

sistema zaščite in reševanja pri Ministr-
stvu za obrambo RS. Zunaj na poligonu 
smo si nekatere stvari tudi ogledali, tis-
te, ki so jih tečajniki pravkar izvajali. Po-
klicni gasilci so izvajali notranje napade 
gašenja, drugi gašenje vnetljivih snovi. 
Ogledali smo si tudi zunanji potapljaški 
bazen, reševanje na vodi na umetnem 
jezeru in tudi prostore za uporabnike 
IDA. Čas, ki nam je bil namenjen, je kar 
prehitro minil, je pa bil obisk v centru za 
vse zelo zanimiv.

Poslovili smo se od prijetnega vodiča 
in nadaljevali pot do Črne vasi na Barju, 
kjer stoji cerkev sv. Mihaela. Tam nas je 
čakal župnijski upravitelj z Rakovnika g. 
Jože Brečko, saj cerkev spada pod upravo 
salezijancev. Ta cerkev, ki jo je projektiral 
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arhitekt Plečnik, je nekaj posebnega. Sto-
ji dvignjena nad barje na 347 lesenih pi-
lotih. Strešno leseno konstrukcijo nosijo 
okrogle betonske cevi. Stene so zgrajene 
v kombinaciji kamna, opeke in dvojnih 
lesenih opažev. Tudi zvonik, ki je grad-
beno ločen od cerkve, je v podobnem sti-
lu. Notranjost je izdelana iz masivnega 
smrekovega lesa. Vsa notranjost je prav 
posebna, čisto Plečnikova, opremljena 
s simbolnimi detajli z uporabo različnih 
materialov.

Za konec smo obiskali še Tehnični 
muzej Slovenije v Bistri pri Borovnici. V 

nekdanjem samostanskem oz. grajskem 
poslopju v slikovitem okolju s parkom, 
ribnikom in gozdno učno potjo, na 6000 
kvadratnih metrih površine domuje 
Tehniški muzej Slovenije z obsežnimi 
muzejskimi zbirkami in predstavitvami 
tehnične dediščine. Tu so stalne zbirke 
in muzejske predstavitve: gozdarska, le-
sarska, lovska, ribiška, električna, tekstil-
na, kmetijska in prometna ter žitni mlin 
in kovačija na vodni pogon, rekonstrui-
ran obrat furnirnice in žaga venecijanka; 
gozdna učna pot v gozdu nad Gradom 
Bistra; zbirka motornih koles; mlinar-

stvo, kolarstvo, podkovsko kovaštvo, pe-
karstvo, tekstilije nekoč in danes. Med 
izjemno pestrim izborom stalnih zbirk in 
postavitev velja posebej omeniti zbirko 
limuzin nekdanjega predsednika Socia-
listične federativne republike Jugoslavije 
ter razstavo Tiskarstvo na Slovenskem.

Vsi udeleženci smo ugotovili, da bi 
si za ogled tega muzeja morali vzeti 
cel dan, vendar nas je že premagova-
la rahla utrujenost. Čakal nas je še za-
ključek z dobro malico. Po najkrajši poti 
smo se zadovoljni in polni vtisov vrnili 
domov. ■

Izobraževanje v Društvu gobarjev Štorovke Šentrumar 
Hočevje za pridobitev naziva determinator pripravnik
Zadnji vikend v mesecu maju 2024 smo v Društvu gobarjev Štorovke Šentrumar Hočevje organizirali izobraževanje 
članov društva. 

Gerta Gregorka

Začetni tečaj za pridobitev naziva deter-
minator pripravnik je namenjen vsem 
ljubiteljem gob v gobarskih ali mikolo-
ških društvih, ki bi radi glive spoznali 
podrobneje: njihov način življenja, ras-
tišča, pomembnejše oblike trosnjakov ter 
osnovno sistematično razvrstitev v deb-
lo, razred, podrazred in rod. Tečaja se je 
udeležilo 12 članov društva in je potekal 
v prostorih Prostovoljnega gasilskega 
društva Hočevje v Hočevju v soboto, 25. 
maja, in v nedeljo, 26. maja 2024, in je 
trajal 12 šolskih ur. Vodila ga je članica 
Društva gobarjev Štorovke Šentrumar 
Hočevje Veronika Tratnik, determina-
torka samostojna svetovalka. 

Tečajnikom je najprej pojasnila, da ob-
našanje gobarjev – obiskovalcev gozdov 

določa več predpisov, ki naj bi jih spoš-
toval vsak, ki se odpravi v gozd, to so: Za-
kon o gozdovih, Pravilnik o varstvu goz-
dov, Uredba o prepovedi vožnje z vozili 
v naravnem okolju, Zakon o ohranjanju 
narave, Uredba o zavarovanih prostoži-
večih vrstah gliv, Uredba o varstvu samo-
niklih gliv in rdeči seznam gliv Slovenije. 

Sledila je splošna predstavitev gliv, razla-
ga njihovega pomena ter sistematike gliv 
(deblo, razred, podrazred, družina, rod 
in vrsta) ter podrobna predstavitev listi-
čark in cevark ter zastrupitev z gobami. 

Za pridobitev naziva determinator 
pripravnik mora vsak kandidat spoznati 
80 določenih vrst gob iz obveznega se-
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znama 240 vrst, ki jih je predpisala Mi-
kološka zveza Slovenije. Za determina-
torje pripravnike latinska imena gob niso 
obvezna, praktično morajo le prepozna-
ti predpisane vrste gliv ter vedeti, če so 
užitne ali pa strupene. Poznavanje latin-
skih imen gliv pa je potrebno pri nadalje-
vanju izobraževanja za pridobitev naziva 

determinator svetovalec, determinator 
samostojni svetovalec in determinator 
mentor. Vseh 80 vrst gliv so tečajniki 
natančno predelali in spoznali njihove 
značilnosti. Za prepoznavanje strupenih 
in užitnih vrst gob ni nikakršnega splo-
šnega pravila, razen natančnega pozna-
vanja njihovih značilnosti in razpoznav-

nih znamenj oz. uporabe mikroskopa z 
reagenti ali DNK analize. 

Po končanem predavanju je sledil 
test  – kratko preverjanje pridobljene-
ga znanja. Vsi udeleženci tečaja so test 
uspešno opravili in prejeli priznanje 
za udeležbo in naziv determinator pri-
pravnik. ■

Predavanje o gobah Društva gobarjev Štorovke 
Šentrumar Hočevje v Hočevju
Že tradicionalno vsako leto člani Društva gobarjev Štorovke Šentrumar Hočevje organiziramo strokovno predavanje o 
gobah in vsakič izberemo drugo temo.

Gerta Gregorka 

Tema letošnjega predavanja, ki je bilo 7. 
junija 2024 v prostorih Prostovoljnega 
gasilskega društva Hočevje v Hočevju, je 
bila Mušnice in gobe poletja. Predava-
nje je bilo namenjeno članom društva, 
vaščanom Hočevja, občanom Občine 
Dobrepolje in širši javnosti. 

Predavala je članica Društva gobarjev 
Štorovke Šentrumar Hočevje Veroni-
ka Tratnik, determinatorka samostojna 
svetovalka. 

Veronika je nekaj uvodnih besed na-
menila zgodovini, znanstvenemu razi-
skovanju mušnic, ki sega v leto 1797. V 
rod mušnic Amanita poleg mušnic spa-
dajo tudi lupinarji, vendar je med njimi 
bistvena razlika. Lupinarji nikoli ne raz-
vijejo obročka na betu, imajo pa lupino 
v dnišču beta. Vse vrste lupinarjev so 
pogojno užitne. Pri nas raste približno 
12 vrst lupinarjev, so različnih barv, od 
bele, sive, rjave, oranžne do različnih 
vmesnih odtenkov. Predvsem moramo 
biti pozorni, da jih ne zamenjamo s 
strupenimi sorodnicami. Velja opozori-
ti, da bodimo posebno previdni pri na-
biranju belih vrst gob. Napačna določi-
tev belkastih mušnic, kukmakov, golobic 
in kolobarnic je lahko smrtno nevarna. 
Ime mušnica nam je dobro poznano, 
morda še iz šolskih dni poznamo rdečo 
in zeleno mušnico. Večina vrst mušnic 
je mikoriznih, rastejo v sožitju oz. sim-
biozi z drugimi organizmi (drevesi). Z 
drevesom si mikorizne glive izmenjujejo 
hranilne snovi in zato oba bolje uspeva-
ta. Glive drevesu dajejo mineralne snovi, 
v zameno pa prejmejo ogljikove hidrate 

in druge snovi, ki jih glive ne proizvaja-
jo. Rdeča mušnica je strupena, v večjih 
količinah je lahko tudi nevarna in je ni 
vredno preizkušati. Povzroča panterinski 
sindrom – zastrupitev živčnega sistema 
s kratkim inkubacijskim časom ‒, ki je 
podoben zastrupitvi, ki jo povzroča pan-
terjeva mušnica. Raste v vseh gozdovih, 
od poletja do prvega snega. 

Zelena mušnica je smrtno nevarna, že 
en sam klobuček zadostuje za smrt ene 
osebe, brez medicinske pomoči povzroči 
hudo okvaro jeter in ledvic. Zelena mu-
šnica požene iz jajcu podobne bele lupi-
ne, na betu ima obroček, ki visi navzdol 
kot krilce, pri stari gobi pa odpade. Ker 
ima zelena mušnica tudi bel klobuk, 
obstaja večja nevarnost, da bi jo zame-
njali z belimi kukmaki, ki tudi rastejo v 
gozdu. Zelena mušnica je pri nas zelo 
pogosta in je v glavnem kriva za večino 

smrtnih zastrupitev. Neprevidni nabiral-
ci se ne zavedajo, da ni protistrupa, ki 
bi nevtraliziral zastrupitev, zato je po-
moč v bolnišnici največkrat neuspešna. 
Veronika nam je podrobno opisala še 
nekaj drugih vrst smrtno strupenih mu-
šnic (pomladanska mušnica, podaljšana 
mušnica, koničasta mušnica, rdečkasta 
mušnica …), ki se pojavijo že spomladi, 
ko se gobarska sezona komaj začne. 

V nadaljevanju je bilo predavanje 
namenjeno gobam pomladi in poletja. 
Veliko zanimivega smo slišali o marčni 
polževki, ki jo najdemo že zgodaj spo-
mladi, o užitnem smrčku oz. mavrahu, 
kot mu po domače rečejo na kmetih, ki je 
pogojno užiten. Ne smemo ga zamenja-
ti s smrtno strupenim spomladanskim 
hrčkom, ki je nekoč veljal kot užitna vr-
sta. Spomladanski hrček vsebuje strup 
giromitrin, ki je zelo hlapljiv. Zastrupili 

Predavanje je potekalo v prostorih Prostovoljnega gasilskega društva Hočevje.
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so se celo tisti, ki so vdihavali preveč pare 
iz lonca, kjer so se kuhali hrčki. Zato je 
skrajno nevarno jesti hrčke, baje celo 
smrdijo, ko se kuhajo. 

Z obiskom na predavanju o gobah 
v Hočevju smo bili zelo zadovoljni, saj 
se ga je udeležilo lepo število članov 
društva in vaščanov. Naš namen in cilj 

je, da člane društva in širšo javnost oza-
veščamo, izobražujemo in seznanjamo z 
gobami, njihovo vrednostjo in pomenu 
za okolje in ohranjanje narave. Nikoli ne 
pozabimo povedati, da je zaščitene vrste 
gob prepovedano nabirati, da tudi gob, ki 
so na rdečem seznamu, ne smemo nabi-
rati, ker so ogrožene. 

Več o gobah, njihovi vrednosti in ko-
ristih za okolje boste izvedeli, če se nam 
pridružite na naših vsakoletnih predava-
njih o gobah ali nas obiščite na razstavi 
gob v Hočevju tretjo nedeljo v mesecu 
septembru. 

Vabljeni. ■

Pohod po Poti očarljivih rastlin
Na že tradicionalnem pohodu po Poti očarljivih rastlin pohodniki spoznavajo del pestrega rastlinskega sveta in 
zgodovinske zanimivosti Dobrepoljske doline. Letos je pohod potekal v soboto, 25. maja.

Andreja Štorman Vreg, TD Dobrepolje

Trasa pohoda, ki ga organizira TD 
Dobrepolje v sodelovanju z občinama 
Dobrepolje in Velike Lašče, je kratka in 
nezahtevna. Povezuje obe občini in po-
teka po gozdni poti od mostu čez Tru-
barjevo Rašico pri Zavodu Prizma v Po-
nikvah do začetka rimske ceste v Velikih 
Laščah in nazaj. 

Po pozdravu in nagovoru župana je 
na pot krenilo lepo število pohodnikov, 
med katerimi je bilo tudi nekaj majhnih 
otrok, ki so opremljeni z nahrbtniki in 
pohodnimi palicami veselo raziskovali 
okolico. Posebne gostje pohoda so prišle 
z Dunaja. Z njimi smo se člani TD Dobre-
polje povezali v skupini, ki se je obliko-

vala ob pripravi knjige Luka iz Dobrepolj, 
ob snovanju novih skupnih projektov pa 
ohranjamo prijateljske vezi.

Novost na trasi je informativna tabla, 
postavljena ob začetku poti v Ponikvah, 
ki sprehajalce in pohodnike opozarja na 
veliko pestrost rastlinstva, kar je v di-
narskokraškem svetu pravo naravno bo-
gastvo. QR-koda na tabli ponuja dostop 
do podrobnejših informacij tudi o Brod-
nikovem pohodu, ki delno poteka po tej 
poti. 

Ob poti so s tablicami označene šte-
vilne zanimive rastline. Med njimi so 
nekatere v Sloveniji zelo redke in za-
varovane ali uvrščene na rdeči seznam 
ogroženih rastlinskih vrst. Podrobno so 
opisane in predstavljene v knjigi Vodnik 
po rastlinskem svetu ob Rimski cesti Jer-
neja Pečnika. Avtorja knjige sta nas tudi 
tokrat popeljala po tej lepo urejeni poti. 

Ljubiteljski botanik Branko Dolinar nam 
je s številnimi zanimivimi zgodbami in 
podrobnostmi predstavil rastlinski svet, 
Edi Zgonc pa je odstrl vpogled v zgodo-
vinsko dogajanje in druge zanimivosti.

Pohod po Poti očarljivih rastlin obo-
gatijo in popestrijo bogate kulinarične 
postaje. Na njih udeleženci pokušajo 
jedi in pijače, pripravljene iz zdravilnih 
rastlin, zelišč in gozdnih sadežev. Tokrat 
so jih domiselno in zelo okusno pripravi-
li Nada in Tone Lunder, Zdenka in Franci 
Koščak, Branka in Franci Skubic, Neven-
ka Murgec, Alenka Zabukovec in Anica 
Štrubelj.

Ob vrnitvi nam je pri mostu čez Ra-
šico na harmoniko zaigral Mark Ahčin. 
Ubranim melodijam so spontano sledili 
pevci, dokler prve dežne kaplje niso po-
segle v to lepo domačno vzdušje. 
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Čebelarsko društvo Dobrepolje je odprlo svoja vrata
V petek, 17. maja 2024, smo čebelarji iz celotne Dobrepoljske doline organizirali dan odprtih vrat.

Miha Tekavčič, ČD Dobrepolje

Na stojnicah videmske tržnice so si obi-
skovalci lahko ogledali čebelarsko obleko 
in pripomočke ter različne vrste panjev, 
s pomočjo katerih smo predstavili način 
dela s čebelami. Posebna zanimivost je 
bil opazovalni panj z živimi čebelami, v 
katerem so lahko obiskovalci spoznavali 
življenje in delo čebelje družine. Ponudi-
li smo tudi poučno predstavitev o osnov-
nih čebeljih pridelkih, s katero smo po-
dali informacije o medu, cvetnem prahu, 
vosku, propolisu in drugih čebeljih izdel-
kih. Bogat vir informacij za vse, ki želijo 
poglobiti svoje znanje, pa so ponujale 
čebelarske knjige, zgibanke in druga li-
teratura. Pijačo in pecivo so pripravile 
naše zveste članice in tako poskrbele, da 
nismo ostali ne lačni ne žejni.

Dogodka, katerega namen je bilo dru-

ženje in pridobivanje novih znanj o če-
belarstvu, se je udeležilo več kot 150 ot-
rok in odraslih. Zahvaljujemo se vsem, ki 
ste se nam pridružili in tako pripomog-

li, da je bil dan nekaj posebnega. Vaša 
podpora nas motivira, da nadaljujemo 
s poslanstvom ohranjanja in promocije 
čebelarstva v naši občini. ■
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Barbara Bavdek, dip. del. ter., Prizma Ponikve

Nismo si drznili izpustiti svetovnega 
dneva športa in smo se namenili na 
pohod do Velikih Lašč. Vreme je letos 
muhasto, a za naš pohod je zdržalo. Na 
začetku smo se razdelili v dve skupini, saj 
so nekateri med nami pravi športniki in 
posledično zelo hitri. Osebne cilje smo 
dosegli vsi in ob zaključku dobili sladke 
ruladice. 

V športnem duhu smo izvedli tudi 
obisk v Zavodu svete Terezije. Druženje 
in sodelovanje nas povezujeta in navse-

zadnje tudi dajeta priložnost za učenje 
in sproščanje. Izjemno veseli smo bili, 
da smo lahko prišli ter vodili telovadbo 
za stanovalce Zavoda sv. Terezije. Raz-
veselili smo se darilc, kavice in piškotov. 
Hvala. 

Ob zaključku meseca maja nas je obi-
skala Stanka Bavdek, ki nam je pripravila 
delavnico aranžiranja cvetja. Skupaj smo 
poskusili prepoznati vse rezano cvetje in 
sam proces nakupa ter rezanja stebel. 
Prikazala nam je aranžiranje namiznega 
šopka v klasični, starejši posodi in s pred-
hodno namočeno gobo. Tudi sami smo 

z njeno pomočjo izdelali kar šest aranž-
majev, ki jih še danes občudujemo pri 
vhodu v zavod. Ob zaključku pa je sledila 
demonstracija izdelave šopka, ki zajema 
prepletanje trav v obliki srca. Skoraj vsi 
smo se strinjali, da je prepletanje hudo 
resna stvar, ki terja zelo spretne prste, in 
da je Stanka prava mojstrica.

Obeležitev dneva Primoža Trubarja 
smo izvedli v parku. Naša fizioterapevtka 
Erika nas je sprva ogrela pod lipo s telo-
vadbo, da smo z boljšo prekrvavitvijo laž-
je prebirali članke, ki smo jih prispevali 
za svojo zavodsko revijo. Vedno se radi 
pohvalimo, da tudi mi sami izdajamo 
svoj čisto pravi časopis. ■

Vstop v poletje
V maju smo obeležili svetovni dan čebel. Zahvalili bi se Romanu Smoletu za izposojo čebelarske opreme. Tako smo 
lahko degustirali cvetlični, hojev in akacijev med v kostumu čebelice in opremi pravega čebelarja. Ogledali smo si tudi 
krajši posnetek, vosek in različna orodja, ki jih uporabljajo čebelarji.
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Prvo polletje v PSVZ Prizma Ponikve 
V PSVZ Prizma Ponikve nas mokra pomlad ni ustavila pred zastavljenimi cilji.

Špela Selan, Posebni socialno–varstveni zavod 
Prizma 

Najverjetneje ni med nami nikogar, ki 
letošnjo pomlad ne bi pogledoval proti 
nebu. To pomlad je bilo načrtovanje iz-
letov, piknikov ali druženja na prostem 
skoraj nemogoče. V PSVZ Prizma Po-
nikve smo se s sodelavci kar nekajkrat 
zalotili, kako z gledanjem v vremenske 
prognoze v različnih mobilnih aplikaci-
jah načrtujemo dela na prostem, čistilno 
akcijo, piknik, športne igre, pohod, pa se 
nam vseeno ni izšlo, ker nas je ponovno 
obilno in dobrodušno namakalo. Narava 
je hvaležna za dež, zato nas dobrodušno 
razvaja z bujnostjo zelenja, omamno di-
šečimi cvetovi, zgodnjimi zelenjavnimi 
in sadnimi pridelki. 

V PSVZ Prizma Ponikve smo se pri-
lagodili, in če se kaj ne izide, počakamo 
dan, dva, teden in potem vseeno izpe-
ljemo dejavnosti na prostem. Nekoliko 
drugače je z energetsko sanacijo, ki po-
teka na našem servisnem objektu 6, kjer 
je bilo treba počakati tudi dlje časa, da se 
je vreme toliko umirilo in je objekt, »naša 
stara šestica«, končno zasijal v podobi, 
ki si jo je zaslužil po več desetletjih, ko 
smo objekt posodabljali in preurejali za 
potrebe svojega zavoda.

Manj smo bili vremensko obremenje-
ni z izgradnjo sodobne fizioterapije, ki je 
zgrajena med objektoma 4 in 3 (na terasi, 
ki ni nikoli zasijala v svojem pravem po-
menu), bo pa zasijala sedaj, ko bo še v 
tem letu postala sodoben rehabilitacijski 
prostor za vse naše stanovalce, ki potre-

bujejo obravnavo, vsaj za ohranjanje 
trenutnega stanja, kadar ni več mogoče 
doseči izboljšanja. Ob izgradnji fiziotera-
pije smo sočasno menjali steklene stene 
v objektu 4, ki so se čez leta poškodovale 
do te mere, da je bila edina možna sana-
cija zamenjava celotnega steklenega pro-
čelja v pritličju in prvem nadstropju. Z 
zaključnimi deli na »šestici« in izgradnjo 
fizioterapije smo dosegli delno izvedbo 
investicijskega finančnega načrta za le-
tošnje leto.

Ob sprotnem delu in skrbni zavzetosti 
zaposlenih, ki skrbijo za naše stanovalce, 
smo se tako kot vsi drugi izvajalci insti-
tucionalnega varstva trudili, da imajo 
zaposleni kljub zahtevnosti fizičnega in 
psihičnega dela, zahtevnega usklajeva-
nja družinskega in kariernega življenja, 

še skupne trenutke izven delovnega mes-
ta, zato ob tej priložnosti iskrene čestitke 
ekipi, ki je odlično zastopala naš zavod 
na dm teku za ženske.

Draga dekleta, iskrene čestitke …
Tik pred vstopom v poletje smo bili iz-

redno veseli povabila Občine Dobrepo-
lje, ko smo bili povabljeni na sodelovanje 
k predstavitvi dokumenta za načrtovanje 
prometa s poudarkom na ukrepih za 
spodbujanje trajnostne mobilnosti, ki jo 
spodbujamo in se ji pridružujemo. Hkra-
ti pa je to priložnost, da povemo tudi, 
kdo smo, kaj delamo, kdo so naši stano-
valci. PSVZ Prizma Ponikve je umeščen 
v prelepo, z zelenjem obdano okolje, kar 
se pa tiče prometne ureditve, smo težje 
dostopni. Avtobusna povezava je red-
ka, od glavne avtobusne postaje Rašica 

Prej Potem
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smo oddaljeni skoraj dva kilometra, od 
železniškega postajališča v Predstrugah 
prav tako. Težko smo dostopni za dijake 
in študente, ki bi lahko pri nas opravljali 
prakso in študentsko delo, prav tako za 
nekatere svojce, ki zaradi starosti le težko 
pridejo na obisk. Naš kombi je ves čas na 
poti, da vozi stanovalce na različne kon-

ce, kdaj pa kdaj tudi odpeljemo in pripe-
ljemo kakšnega svojca. Večina zaposle-
nih se na delovno mesto vozi z osebnimi 
vozili, kajti prihajamo prav z vseh koncev 
in krajev.

Ob vsem pa na koncu ne moremo 
mimo zahvale vsem občanom in ob-
čankam iz Ponikev in okolice, kjer smo 

iz dneva v dan sprejeti, dobrodošli in se 
počutimo zelo, zelo doma. Hvala občini 
za sodelovanje in posluh prav vedno, ko 
vas potrebujemo, z željo, da tako ostane.

Vsem krajanom oz. bralcem Našega 
kraja želimo lepo poletje s povabilom, da 
nas lahko kadarkoli obiščete in se podru-
žite z nami. ■

Strokovna ekskurzija OZVVS Grosuplje
OZVVS Grosuplje je organizirala izlet oziroma strokovno ekskurzijo na Kum za svoje člane in njihove partnerje v četrtek, 
16. maja 2024. Udeleženci izleta so se zbrali zjutraj pred Gasilskim centrom Grosuplje, od koder so se z avtobusom 
odpeljali proti Kumu.

Matjaž Goričar, foto: Franci Zorko

Pot nas je vodila mimo Ljubljane proti 
Zagorju, kjer smo se najprej ustavili na 
Trojanah, kjer so se udeleženci strokov-
ne ekskurzije okrepčali s krofi. Pot smo 
nadaljevali proti Zagorju, kjer nas je v 
Rudarskem muzeju pričakal vodič Vla-
do Poredoš.

V skoraj dvournem vodenem ogledu 
nam je predstavil zgodovino rudnika, 
rudarsko opremo in oblačila, rudarske 
navade in tradicijo ter težaško delo ru-
darjev, saj so nekateri rudarji izgubili 
življenje med opravljanjem rudarskega 
dela.

Po ogledu in predstavitvi Rudarskega 
muzeja v Zagorju smo se odpeljali proti 
Kumu, kjer so nas pričakali predstavniki 
OZVVS Zasavje. V bližini telekomunika-
cijskega objekta je spominska plošča, ki 
opominja na dogodke iz leta 1991, ko so 
telekomunikacijski objekt dvakrat raketi-
rala bojna letala JLA.

Predsednik OZVVS Zasavje Iztok Ba-
stič nas je prijazno pozdravil in nam v 
uvodu predstavil Zasavje z vsemi tre-
mi občinami. Nato je opisal dogodke v 
Zasavju v letih 1990/1991 ter priprave 
in izvedene glavne vojaške dejavnosti. 
Nadaljeval je Janez Forte, ki je bil na-
mestnik poveljnika baterije PZO v času 
obeh napadov na Kum. Opisal je vojaš-
ko dogajanje obeh enot na Kumu ter se 
brez olepševanja v živo spomnil dogod-
kov junija/julija 1991. Pojasnjevanje do-
godkov je nadaljeval domačin Davorin 
Žnidarič, ki je bil takrat zaposlen na od-
dajniku Kum kot delavec RTV Slovenija. 
Nekaj besed je namenil samemu Kumu 
z okolico, nato pa podrobno razložil po-

men zagotavljanja prenosa informacij po 
sistemu oddajnikov in zvez. Te so bile v 
tistem trenutku edini močan vir preno-
sa informacij, tako za prebivalce kot za 
enote Teritorialne obrambe RS. Ob kon-
cu predstavitve dogodkov iz leta 1991 so 
vsi trije prejeli v spomin zbornik OZVVS 
Grosuplje, predsednik Iztok Bastič pa še 
pisno zahvalo našega združenja.

Po končanem obisku spominskega 
obeležja iz leta 1991 na vrhu Kuma smo 
se odpravili na zasluženo kosilo, kjer smo 
se ustavili v gostilni Pr Čop v Podkumu. 
Prijazni gostitelj Lojze Čop s svojo ekipo 
nam je postregel odlično kosilo ter pija-
čo.

Strokovna ekskurzija je potekala v 
prijetnem vzdušju kljub meglenemu vre-
menu na vrhu Kuma in zaključili smo jo 
z obljubo o podobnem dogodku prihod-
nje leto. ■

Nihče ne ljubi domovine, 

ker je velika, temveč ker je 

njegova. 

Slovenski pregovor

Kdor ljubi svojo domovino, 

spoštuje tudi domovino 

drugih. 

Ljudski pregovor

Človek brez domovine je kot 

zemlja brez semena. 

Etiopski pregovor
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Vabilo na srečanje starejših, bolnikov in invalidov
Zadnjo julijsko nedeljo, 28. julija 2024, ponovno organiziramo srečanje starejših in tistih,  
ki zaradi bolezni, invalidnosti ali starosti težko pridejo v cerkev.

Marta Šuštar

Srečanje se bo začelo s sv. mašo ob 17. 
uri, v župnijski cerkvi Sv. križa na Vid
mu. Med sv. mašo boste lahko prejeli 
zakrament bolniškega maziljenja, ki ga 
lahko prejmete vsi, ki ste starejši ali bo-
lehni in ga letos še niste prejeli. Lepo va-
bimo tudi stanovalce Zavoda sv. Terezije 
in Zavoda Prizma Ponikve. 

Po maši vas, tako kot vsako leto, va-
bimo pod arkade na prijateljsko druže-
nje in prigrizek. Vabimo tudi domače, še 
posebej tiste, ki skrbite za ostarele starše 
ali sorodnike, da jih pripeljete in se po 
maši pridružite srečanju. Tako jim bomo 
skupaj z vami in sodelavci Karitas polep-
šali dan.

Pogosto se kdo brani in ga komaj pre-
govorimo, da se nam pridruži, potem pa 
je zelo vesel, ko sreča kakšnega znanca, 
ki ga že dolgo ni videl. Včasih koga pova-

bimo, pa pravi, da je premlad, ko se mu 
končno zdi, da je primerno star in bi se 
rad udeležil srečanja, se pa morda več ne 
more.

Zato ne zamudite te priložnosti, da se 
duhovno okrepite in poklepetate s prija-
telji in znanci. 

Tudi če bo zunaj vroče, bo v cerkvi in 
pod arkadami prijetno hladno. Poleg tega 
si boste lahko ogledali čudovite freske, ki 
jih je naslikal mladi umetnik, slikar Žiga 

Hriberšek. Povabite še kakšnega soseda 
ali znanca in ga pripeljite. Naredili bos-
te dobro delo in veliko veselje tistim, ki 
se bodo z vašo pomočjo lahko udeležili 
srečanja. 

Če kdo nima prevoza, naj kakšen dan 
prej pokliče na: 041 393 893 (Marta) ali 
041 658 762 (Marija). Sodelavke in sode-
lavci Župnijske karitas se veselimo sre-
čanja z vami! ■

Župnijska Karitas Dobrepolje-Videm

Ne bodi sam, pridruži se nam
IZ DRUŠTVA UPOKOJENCEV DOBREPOLJE

Pozdravljeni!
Dodobra smo že zakorakali v poletje, pa je en sam dež in zelo malo sonca, kadar pa je, je tako močno in za nas starejše 
utrujajoče, da se skrijemo pred njim in si poiščemo delo v hiši.

Marija Tegel

Aprilski izlet na Sv. Goro je bil lep, ude-
ležba je bila številna, tako da smo na-
polnili avtobus. Udeleženci tega izleta 
so bili zelo zadovoljni. Zadovoljni so bili 
tudi z vodičem, kajti vodil jih je sin dr. 
Jožeta Steklasa iz Novega mesta. Tudi za 
jesenski izlet v Belo krajino je že rezer-
viran.

Za 26. maja smo načrtovali srečanje 
80-letnikov, pa smo ga morali zaradi te-
žav s kuhanjem kosila (zasedene gostil-
ne) prestaviti. Prestavili smo ga na 22. 
september. Že sedaj lepo vabljeni.

Za 8. junija smo se pripravili na sreča-
nje v svojih prostorih. Organizirali smo 
že vse za svoj piknik, ko pa je prišel čas za 
prijave, je bilo teh zelo malo. Samo 22 se 
jih je prijavilo. Skupaj s poverjeniki smo 

se odločili, da srečanje odpovemo.
Kopalni dan je rezerviran za četrtek, 

8. avgusta. Po napovedih poverjenikov 
bo tudi tu malo zanimanja, pa vendar se 
bomo potrudili, da bi nam uspelo priti 
do morja. Razmislite in se odločite. Po-
verjeniki bodo pravočasno pobirali pri-
jave.

V torek, 11. junija, smo prejeli ža-
lostno vest, da se je od nas poslovila 
dolgoletna članica našega društva, čla-
nica upravnega odbora ter poverjenica 
za Videm Gabrijela Škantelj. Vsa leta je 
bila tudi članica MePZ Škrjanček, bila je 
naša literatka, pisala je pesmi in prigode 
iz svojega življenja. Vse to je izdala v knji-
žici Moja pot. V tej zbirki je tudi veliko 
pesmi in zgodb o društvu upokojencev. 
Opisovala je naše izlete, druženja in tudi 
občne zbore. Pisala je zabavno, tako kot 

je bilo, in ob branju podoživiš te dogod-
ke. Svoje pesmi in zgodbe nam je pre-
birala na skupnih večerih na letovanju 
v Izoli. Srečanj z njo se bomo še dolgo 
spominjali, kajti bila je vztrajna ter pripa-
dna društvu, z nami je odhajala, čeprav 
ji je zdravje že močno nagajalo. Vedno je 
govorila: »Saj je vseeno, ali umrem doma 
ali pa z vami.«

Draga Gabi, hvala za vse tvoje delo v 
društvu in hvala za vse lepe trenutke ob 
srečanjih s teboj, zato menim, da je sta-
vek pod naslovom tvoje zbirke še kako 
pravi.

Življenje niso dnevi, ki so minili,
ampak dnevi, ki smo si jih zapomnili.

(Gabi Škantelj)
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Življenje na tem svetu
V zadnjih mesecih, ko sem bil zaradi bolezni prisiljen več počivati, sem si privoščil ukvarjati se tudi s stvarmi, za 
katere si prej v življenju nisem nikoli mogel vzeti časa. Nekoliko več sem bral leposlovje, brskal po spletu in spoznaval 
poglede različnih ljudi na življenje in izzive.

Igor Ahačevčič

Ob vsem skupaj pa me je vse bolj spre-
mljala ena misel, ki se je dodobra usid-
rala v mojo podzavest in mi neprestano 
prihaja v ospredje. Namreč, kako je naše 
življenje krhko, nepredvidljivo in kratko! 
To nam je sicer že davno povedal Jezus, 
a se mi zdi, da to misel odrivamo – ne 
veste ne ure ne dneva! Pa tudi načina, na 
katerega bomo zapustili ta svet, ne vemo. 
In kadar pomislim na to, mi je vse bolj 
jasno, koliko stvari v našem življenju je 
nesmiselnih in nepotrebnih.

Na letošnjih postnih predavanjih, ki 
jih organizira naš župnik g. Franc Škulj, 
je sestra Emanuela Žerdin povedala, kaj 
si umirajoči ljudje v hospicu ob koncu 
življenja najbolj želijo oziroma povejo, 

kaj bi delali drugače, če bi imeli še eno 
priložnost:

1. Želim si, da bi bil bolj zvest sebi in 
ne bi živel samo za druge.

2. Želim si, da ne bi toliko delal.
3. Želim si, da bi upal izraziti svoja 

čustva.
4. Želim si, da bi ostal v stiku s prija

telji.
5. Želim si, da bi si dovolil biti sreč

nejši.

Imamo torej srečo, da smo še živi in 
imamo še čas, da o tem razmislimo in 
se spremenimo. Spremembe ali spreo-
brnjenje pa je odvisno samo od vsakega 
posameznika, torej od tebe in mene.

Angleški pesnik Andrew Marvell je v 

eni svojih pesmi napisal čudovit verz, v 
katerem pravi, da »je grob lep in čudovit, 
čisto zaseben kraj, vendar v njem nihče 
te ne objema, ne izkazuje ljubezni« (moj 
prosti prevod). Torej je pomembno, da 
si pomagamo zdaj, ko smo še živi. Da se 
ljubimo, družimo in sklepamo prijatelj-
stva. Tista prava, ne s figo v žepu! Ljubi-
mo se zdaj, ko smo živi! Poklanjajmo si 
cvetje in druge pozornosti zdaj, ko smo 
živi! Poklonimo si vsaj prijazen pozdrav, 
ko se srečamo, ali topel objem! Mrtvim 
ne pomagajo kaj prida prižgane sveče na 
grobovih (to bolj onesnažuje okolje) in 
polaganje umetelnih šopkov rož (seveda 
ni nič narobe s tem, če gre za ljubezen). 
Našim pokojnim veliko bolj in v resnici 
pomagata le še darovana sveta maša in 
molitev za duše v vicah. ■

Župnijsko romanje Struge – Celje in Benedikt v 
Slovenskih goricah
Jezus je prišel na svet, da nas je odrešil in združil v občestvo bratov in sester. Gospod nas je združil 45 članov v 
romanju, molitvi, petju in druženju štirih župnijskih občestev in bilo nam je zelo prijetno in prijateljsko. 

Marinko Bilandžić

Na praznik Marijinega brezmadežne-
ga srca v soboto, 8. junija 2024, smo se 
odpravili na romanje. Priprava v mojih 
mislih je trajala skoraj leto dni. Cilj roma-
nja je bila cerkev Svetih treh kraljev, Be-
nedikt v Slovenskih goricah. Nevidno du-
hovno delo sem zaupal Svetemu duhu, ki 
je vez edinosti in ljubezni. Med nami so 
se tkale nevidne vezi. Prosil sem skoraj 
vsakega romarja, naj moli v ta namen. To 
se je res zgodilo. V današnjih časih zbra-
ti poln avtobus različnih oseb, da sledijo 
nevidnemu Bogu, je čudež. Vsak s svojo 
prisotnostjo je podaril svoj delež. Slišal 
sem misel, da ljudje hitro pozabimo, kaj 
je kdo bral ali govoril. Le malo ostane v 
spominu, kar smo videli, pojedli, popi-
li … Nikoli pa ne pozabimo, kako smo 
se ob drugem počutili. Nekateri imamo 

take izkušnje s preteklih romanj.
V očeh in obrazih je bilo videti priča-

kovanje in odprtost za skupno pot. Mo-
litev je bila prisotna v srcih in na glas. 
Vodilo sv. Benedikta »Moli in delaj« smo 
prepletali v mislih, besedah in dejanjih. 
V Celju nas je do kapucinske cerkve vodi-
lo 92 stopnic. Kapucin dr. Metod Benedik 
je ravno delil sveto obhajilo, ko smo vsto-
pili v cerkev. Po maši nam je podelil misli 
svetega Frančiška in sv. Klare. Orisal nam 
je zgodovino tega samostana. Od tam 
smo odhiteli v stari del mesta v muzej. 
Korenine slovenskega naroda so močno 
povezane s Celjskimi grofi. Vsi ljudje niso 
ljubitelji zgodovine, a kdor je iz resnice, 
se ne boji pogledati v preteklost. Tri zvez-
de v slovenski zastavi – grbu ‒ izhajajo iz 
grba Celjskih grofov. Tri antična mesta 
na slovenskih tleh, Poetovio, Celeia in 
Emona, pa govorijo o prisotnosti krščan-
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stva v prvih stoletjih po Kristusu. Kako 
daleč segajo naše krščanske korenine. 

Kar smo doživeli na poti, bodo opisali 
še drugi romarji. Sklepam svoje vtise z 
besedami: »Sveti duh nas nenehno vabi k 
spreobrnjenju, ker to ne pomeni le velike 
spremembe, ki se je zgodila v preteklosti, 
ko smo se odločili, da bomo hodili za Je-
zusom Kristusom. Spreobrnjenje je stvar 
vsakega dne. Naša miselnost in naše srce 
se morata nenehno spreminjati.«

Fani Francelj, udeleženka romanja, 
je zapisala:

Prve božje poti ali romanja so si kato-
ličani omislili v Köln k Svetim trem kra-
ljem v 15. stoletju. Na začetku so bila to 
kratka potovanja, pozneje so postale tudi 
dolge poti. Mi smo se peljali v Slovenske 
gorice, daleč od našega kraja. Romanje 
ali božja pot pomeni potovanje v versko 
pomemben kraj. Kraji, ki smo jih vide-
li na tem romanju, imajo veliko lepih 
cerkva, kar pomeni, da so ti in vsi drugi 
kraji v naši domovini versko pomembni. 

Prvi obisk cerkve smo imeli v Celju, 
kjer smo po 92 stopnicah prišli na vrh 
hriba, v cerkev sv. Cecilije. Sv. Cecilija 
je bila ves dan romanja z nami, da smo 
dosti skupaj prepevali in se dobro srečno 
počutili. Nekaj se nas je balo, da ne bomo 
mogli prehoditi toliko stopnic, pa nam je 
tudi pri tej hoji pomagala, da smo čisto 
lahko in srečno prišli v cerkev in tudi us-
pešno prišli dol. Po ogledu cerkve smo 
šli peš čez romantični most čez Savinjo. 
Prišli smo do Pokrajinskega muzeja Ce-
lje, ki velja za drugi najstarejši muzej v 
Sloveniji. Simbol muzeja so velike slav-
nostne dvorane iz 17. stoletja in poslopje 
Stare grofije, Knežji dvorec – predstavitev 
rimske Celeie. Ogledali smo si prostore, 
kjer so bila stanovanja Celjskih grofov.

Na avtobusu je gospod župnik dal 
dobri bralki v branje knjižico o sv. Bene-
diktu – zavetniku Evrope. Prijetno je bilo 
to poslušati. Benedikt se je rodil in umrl 
v Italiji. Njegov god praznujemo 11. juli-
ja. Velja za zaščitnika pred zastrupitvijo, 
vnetjem, boleznimi ledvic, opeklinami; 
priporočajo se mu kmetje, rudarji, ja-
marji. Sv. Benedikt je rekel: »Če želite do-
seči mir srca, potem ljubite: ljubite tiste, 
ki so vredni ljubezni vašega srca.« Kot da 
smo to slišali, smo se vsi zelo lepo prija-
teljsko, prisrčno pozdravljali, bili vredni 
ljubezni vseh src. 

Pridružila se nam je Ivanka Filipič, vo-
dilka delavnice molitve, in nam sprego-

vorila z lepimi duhovnimi mislimi.
Mali molitvenik, ki ga imate v rokah, je 

nastal na prošnjo gospoda župnika Ma-
rijana Arharja, eksorcista za ljubljansko 
nadškofijo. Naj ta mali, ponovno natis-
njeni molitvenik z značilnim naslovom 
Sveti Benedikt pomaga mnoge spodbu-
diti k zaupanju v njegovo priprošnjo in k 
posnemanju njegovega svetniškega zgle-
da. On, ki je v svojem Pravilu zapisal, da 
ne smemo nikogar in ničesar bolj ceniti 
kakor Kristusa, naj nam s svojo mogočno 
priprošnjo pri vsemogočnem Bogu po-
maga, da bo Kristus postal središče naše-
ga življenja in duhovno središče Evrope. 
Svojo voljo polagam v Božjo voljo.

Že pred njim so se v tej divji samoti 
naselili menihi. V tej samoti Benediktu 
ni bil prihranjen boj s skušnjavami, saj je 
znano, da so se v davnini prav puščavniki 
morali najbolj boriti s skušnjavami, tudi 
s tistimi silnejšimi, ki jih povzroča hudi 
duh. Papež sv. Gregor Veliki pripoveduje 
o enem takem primeru. V divji samoti se 
je Benediktu nekoč živo prikazala ma-
mljiva podoba dekleta, ki jo je svoj čas 

srečal v Rimu. Njena lepota ga je z vso 
močjo zamikala in vabila nazaj v greš-
ni svet. Benedikt je že začel razmišljati, 
kako prijetno bi bilo zanj, če bi se vrnil 
med ljudi. Skušnjava, ki mu jo je priča-
ral hudi duh, ga je prevzela kakor sladek 
napoj. Po milostnem navdihu pa se je 
spomnil svoje neizmerne sreče, ki mu jo 
je v tej divji samoti naklonil Bog. Z vsem 
srcem se ga je v tem trenutku skušnjave 
oklenil, vendar skušnjava, ki je sprelete-
la njegovo telo, ni odnehala. Tedaj se je 
Benedikt vrgel med trnje in koprive ob 
votlini, se valjal po njih in odnehal šele, 
ko je bil ves krvav. Tako je v njem pogasil 
ogenj strasti. Svetnik je pozneje povedal 
svojim učencem, da od takrat nikoli več 
ni občutil nečistih skušnjav. »Kako jaz 
premagujem skušnjave?« Sveti oče Be-
nedikt, ne dopusti, da bi se kdaj odločil 
za satana in postal njegov suženj. Poma-
gaj mi, da se bom z vsem srcem oklenil 
Kristusa in premagal vsako skušnjavo, 
kakor jo je premagal on. Naj se varujem 
vsake prevzetnosti in naj ponižno služim 
Jezusu, kakor mu je služila njegova Mati. 
Največja zapoved: "Ljubi Gospoda svo-
jega Boga z vsem srcem, z vso dušo in 
vsem mišljenjem."

Odpeljali smo se naprej, po prijetnem 
potovanju smo prišli v Župnijo Sv. Be-
nedikt v Slovenskih goricah. Sprejeli so 
nas župnik Marjan Rola in gospa Milena 
Dvoršak – sestrična našega farana Janka 
Noseta ‒ in njen mož, ki sta nas po maši v 
romarski cerkvi vodila po znamenitostih 
njihove župnije in krajev. Cerkev Svetih 
treh kraljev stoji na 305 metrov visokem 
griču v Župniji Sv. Benedikt. Na glavnem 
oltarju je slika Svetih kraljev, ob vhodnih 
vratih pa je slika Jezusa in dveh hudih 
duhov, satanov ob njem. Maša je bila 
za mladega pokojnega Marka Pogorelca 
in za njegovo staro mamo, ki jo je prav 
ta dan našega romanja Gospod vzel v 
večnost. Po zaključku maše smo šli na 
kosilo. S hriba smo se vrnili na avtobus 
in se odpeljali na drugo stran hribov nad 
dolino, kjer smo imeli naročeno kosilo. 
Bilo je prijetno, okusno, dobro in dovolj 
za dobro prehrano na ta lepi dan našega 
romanja. Z nami je bil tudi naš mladi mi-
nistrant Jožko Ramač, ki nam je zelo lepo 
zaigral kar precej pesmi na harmoniko. 

Po končanem kosilu smo si ogledali 
cerkev Svete trojice, potem smo se usta-
vili pri Vinski fontani Kapela. V ponudbi 
je bilo vino, tudi sokovi, kava in pecivo. 
Sedeli smo na klopeh zunaj in videli ve-
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Nove obljube predsednika vlade Goloba
Po volitvah v Evropski parlament in predvsem po referendumih se nam obeta negotova in nepredvidljiva prihodnost. 
Verjetno bo koalicija poskušala realizirati referendumsko podporo uzakonitvi pomoči pri samousmrtitvi in evtanazijo, 
uporabi konoplje in uveljavitvi preferenčnega glasu.

Jože Tanko

Volitve v Evropski parlament so končane. 
Hvala vam za močno izraženo podporo 
našim kandidatom. SDS je dosegla z 
naskokom najboljši rezultat, dobili smo 
štiri od devetih evroposlancev, za katere 
vem, da se bodo borili proti vsemu tiste-
mu, kar sedaj ruši slovenske in evropske 
vrednote, kar prinašajo nenadzorovane 
(ilegalne) migracije, vdor LGBT ideolo-
gije v vse pore življenja od vrtca dalje, 
nerazumno forsiranje t. i. zelenega pre-
hoda, ki duši evropsko industrijo in kme-
tijstvo, in še marsikaj drugega. 

Velike poraženke volitev so Golobove 
koalicijske stranke, ki so skupaj dobile 
tri mandate, dva Svoboda in enega SD, 
kljub temu da so skupaj z volitvami iz-
peljali še tri referendume, s katerimi so 
želeli dvigniti volilno udeležbo in si ob 
tem zagotoviti podporo za svoje kandi-
date. Za uspeh na volitvah jim ni poma-
gala niti obljuba o eni milijardi evrov v 
naslednjih letih za stanovanjsko gradnjo, 
niti izsiljeno priznanje Palestine, niti do-
datnih 12 milijonov evrov za nevladne 
organizacije, niti kršitve procedur v po-
stopkih. Neuspeh na volitvah pa je Golob 
opredelil kot manjšo smolo. 

Žal so zmagali na referendumih, kar 
bo skoraj zagotovo imelo določene po-
sledice. Na treh posvetovalnih referen-
dumih smo odločali o temah, ki niso bile 
ne strokovno in ne politično obdelane, 
niti ni bilo pravih soočenj v kampanjah. 
Na referendum je koalicija poslala teme, 
ki so izrazito v škodo ljudi in s katerimi 
so odvračali razprave o delu sedanje koa-
licije. Nekaj sem o tem že pisal, pa ni nič 
narobe, če še kaj dodam.

Ker je koalicija neuspešna pri gradnji 
domov za starejše, negovalnih bolnic, 

izboljšanju paliativne in hospic oskrbe, 
so ljudem ponudili odločanje o pomo-
či pri samomoru in evtanaziji, kar je po 
veljavnem kazenskem zakoniku oprede-
ljeno kot kaznivo dejanje. A to jih ni prav 
nič zmotilo.

Namesto boja proti drogam in za-
svojenosti, kar je Golobova vlada pred 
enim letom zapisala v Resolucijo o na-
cionalnem programu na področju pre-
povedanih drog 2023–2030, so ponudili 
odločanje o uporabi konoplje v osebne 
namene. Pri tem je treba posebej pou-
dariti, da je konoplja v tej njihovi resolu-
ciji opredeljena kot prepovedana droga. 
Je pa konoplja zaradi cenenosti in do-
stopnosti najbolj razširjena droga med 
mladimi, njena uporaba je v velikem 
porastu, prav tako so v velikem porastu 
tudi škodljive in tragične posledice. Že tu 
se vidi, da govorijo eno, delajo pa nekaj 
povsem drugega. Oba ta dva referendu-
ma sta bila v volilnem okraju Ribnica - 
Dobrepolje močno zavrnjena.

Je pa v našem okraju dobil podporo 
referendum o preferenčnem glasu na 
volitvah v državni zbor. Nihče od pred-
lagateljev ni povedal, da uveljavitev pre-
ferenčnega glasu prinaša tudi odpravo 
volilnih okrajev, kar pomeni, da bo po-

deželje slej ko prej ostalo brez poslanca, 
ki bi se zavzemal za »svoj« okraj. V naši 
volilni enoti Bežigrad je 11 okrajev, od 
tega so štirje ljubljanski, ki predstavlja-
jo približno polovico volivcev. V takih 
okoliščinah je težko pričakovati, da bi 
podeželski kandidati dobili dovolj prefe-
renčnih glasov, da bi preskočili mešča-
ne. Treba je vedeti, da ta model volitev 
z uveljavitvijo preferenčnega glasu in 
odpravo okrajev podpirajo stranke s šib-
ko terensko mrežo oziroma stranke, ki 
te mreže sploh nimajo. Glede na to, da 
je v postopku tudi sprememba ustave, 
ki predvideva ukinitev okrajev, in da je 
podpora blizu zadostne, obstaja mož-
nost, da bo ta sprememba izvedena že v 
tem mandatu. 

Sedaj je v državnem zboru v obravnavi 
zakon o kazenskem postopku, ki ga bo 
koalicija čez nekaj dni sprejela. Morda bo 
kdo rekel, da gre za nepomemben zakon, 
a ni tako. Iz nabora kaznivih dejanj, ki jih 
lahko policija in tožilstvo spremljata v 
predkazenskem postopku, je vlada črtala 
zlorabe pri črpanju evropskih sredstev in 
onesnaženje pitne vode. Ni treba pose-
bej poudarjati, da je to črtanje povezano 
z nepravilnostmi pri gradnji kanalizacije 
čez ljubljanski vodonosnik. Gre za kanal 
C0, pri katerem se pri parlamentarni pre-
iskavi odkrivajo številne nepravilnosti, 
zlorabe, kršitve in sumi kaznivih dejanj. 
Ja, lepo je biti ljubljanski župan Janković. 
In očitno drži tista njegova izjava, izre-
čena na eni od hrvaških televizij, ko je 
dejal, da se mu ne more nič zgoditi, ker 
je največji nasprotnik Janše.

Tako to gre, če si pod levičarsko obla-
stjo na pravi strani zgodovine, sedanjosti 
in prihodnosti. ■

liko lepe pokrajine pod tem hribom. Od 
tam smo se začeli vračati domov. Tudi 
na avtobusu nam je Jožko igral in veliko 
lepega petja je bilo med nami. Sv. duh 
nam je napovedal: »Pojte Gospodu novo 
pesem, ker je storil čudovita dela. Raduj-

te se v Gospodu vse dežele, veselite se s 
petjem in godbo.«

Srečno smo se pripeljali v naše kraje 
in se poslavljali od romarjev iz drugih 
župnij. V Struge smo prišli malo pred 
osmo uro zvečer. 

Iskrena hvala našemu gospodu žu-
pniku Marinku Bilandžiću, ki je organi-
ziral to prijetno romanje. Iskrena hvala, 
o Gospod, za naš dan in za vse, kar si 
nam podaril. ■
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Futsal Dobrepolje - Velike Lašče 2024
Boštjan Grandovec, ŠD Kompolje

V juniju se je nadaljeval spomladanski 
del futsal lige. Do sedaj je bilo odigranih 
devet krogov, tako da sta do konca prve-
ga dela ostala še dva kroga. Po končanem 
prvem delu se liga razdeli v dve skupini, 
skupino za prvaka (za prvih šest mest) in 
skupino za preostala mesta. 

Pogled na lestvico pove, da se je že 
oblikovala skupina ekip, ki se bodo borile 
za naslov prvaka. Pet točk prednosti ima 
ekipa Galaktikov, preostalih pet ekip pa 
je prav tako v razmaku petih točk. Drugi 
del lige bo tako zelo razburljiv oziroma 
nepredvidljiv.

Po poletnem premoru se liga nadalju-
je v torek, 20. avgusta 2024, v Predstru
gah.

Ligo lahko spremljate tudi na FB-stra-
ni: 

https://www.facebook.com/ZSO-
Dobrepolje. 

Rezultati in lestvice po odigranem 9. krogu.

Uspeh ni naključje. To je 

trdo delo, vztrajnost, učenje, 

študij, odrekanje in predvsem 

ljubezen do tega, kar počneš 

ali se učiš delati.

Pelé



52 Naš kraj ■ junij 2024••• Šport •••

Kdor ne skače, ni Sloven'c!
Sedaj, ko je vročina začela kazati svojo moč, se bomo bolj zadrževali v notranjih prostorih in to je kot nalašč, da 
se usedemo pred TV in si ogledamo nogometno tekmo v sklopu Evropskega prvenstva v nogometu (Nemčija), na 
katerem bo prvič po letu 2000 zaigrala tudi Slovenija. Ljubitelji nogometa bomo / bodo tako prišli na svoj račun, saj bo 
24 reprezentanc v mesecu dni odigralo kar 51 tekem, najmanj tri tudi Slovenci. Prvo tekmo, ko so Slovenci igrali proti 
Danski, sem si ogledala v živo. 

Andreja Novak

Na stadionu Stuttgart Arena se je odvila 
prava epska nogometna bitka med Slove-
nijo in Dansko, ki je postala nepozabno 
doživetje za 15.000 navijačev Slovenije, 
ki smo se zbrali na tribunah. Atmosfera 
je bila nabita z navdušenjem, predvsem 
pa s ponosom, saj smo Slovenci ponovno 
združeno bodrili svoje junake na igrišču 
in tako postali njihov 12. igralec. Lahko 
rečem, da je bila tekma več kot športni 
dogodek – bila je priložnost, da so se 
ljudje ne glede na politično ali drugo 
prepričanje združili v enotnem navijanju 
za slovensko reprezentanco. Zvoki pesmi 
»Kdor ne skače, ni Sloven'c« so odmevali 
skozi stadion, tudi ob danskem vodstvu 
nismo popustili in glasno spodbujali 
naše junake. Nato pa srečna 77. minuta, 
ko je žoga končala za danskim vratarjem 
in takrat so čustva na tribuni eksplodira-
la. Od takrat naprej je bilo slišati samo 
še nas, Slovence. Danci, katerih je bilo 
več kot 30.000, očitno navijajo in »diha-
jo« z igralci samo, ko ekipa zmaguje. Ko 
gre, gre. Če ne, pač ne gre. Slovenskim 
igralcem je šlo skozi celotno tekmo, saj 

so imeli na tribuni najboljše navijače. Ko 
Slovenci navijajo, navijajo zares in takrat 
nam težko kdo parira. 

Našim fantom želimo veliko sreče v 
nadaljevanju prvenstva (članek je napi-
san po prvi tekmi), mi pa bomo z njimi 

bodisi na stadionu ali pa preko televizij-
skega zaslona. Nekaj pa je gotovo – naša 
podpora ostaja neomajna in strastna. 

Srečno, Slovenija!  ■

Izjemna koreografija pred začetkom tekme

Najboljši navijači – navijači Slovenije Skupinska fotografija članov FK Dobrepolje
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obiskovalcem. Komisija ima veliko in odgovorno nalogo, da 
oceni vse izdelke, ki jih je bilo tokrat preko tisoč. Pridelovalci 
si prizadevajo za kakovostno domačo hrano, sledijo trajnostni 
navezi in se zavzemajo za okolju prijazen način kmetijske pri-
delave. Velik poudarek dajejo tudi ohranjanju tradicionalnih 
receptov in postopkov prede-
lave.

Čebelarstvo Miha Tekavčič 
je na festivalu sodelovalo z raz-
ličnimi  izdelki in tako prejelo 
naslednja  priznanja:

Medeni liker – zlato prizna-
nje

Medeni liker s cvetnim pra-
hom – zlato priznanje

Medeni kis – zlato priznanje
Lipov med – zlato priznanje
Kostanjev med – srebrno 

priznanje
Iskreno čestitam tudi Mihu 

za vsa osvojena priznanja, 
bralce pa obenem povabim, 
da te odlične izdelke poiščejo 
v lokalnem okolju in jih tudi 
poskusijo.

V Ljubljani zgledno zastopanje Dobrepolja
Ritmičarke iz Ljubljane z medaljami in pokalom

Maja Gradinjan, ŠD AS Ljubljana

V soboto, 18. maja, je Športno društvo 
AS Ljubljana organiziralo zaključne na-
stope. Na enem od njih so se predstavile 
tudi vse skupine ritmične gimnastike OŠ 
Dobrepolje.

Najmlajša skupina je prikazala prosto 
sestavo in sestavo s kolebnicami, starejše 
pa sestavi s kolebnicami in trakovi. Mlaj-

še so publiko osvojile s svojo prisrčnostjo, 
starejše z znanjem.

Ker v ASu cenimo pripadnost in 
vztrajnost, so vsa dekleta ob koncu vad-
bene sezone prejela priznanja, nekatere 
pa tudi odličja. Bronasto medaljo so si 
prislužile Monika Zaletelj, Ajda Krašo-
vec, Naomi Turk, Nives Poharnik, Patri-
cija Kramar, Shanti Dobrosavljević, Sofia 
Heybal in Valentina Depolli, srebrno me-

daljo Alja Šakojnić in Maruša Česen, zla-
to medaljo Sara Česen in pokal za vadbo 
celo osnovno šolo Melisa Kepec.

Vsem vadečim čestitamo in si želimo, 
da bi vadbo nadaljevale tudi v nasled-
njem šolskem letu. Še prej pa skupaj z 
nekaterimi odidemo na ASove poletne 
počitnice. ■

Dobitniki priznanj na Festivalu dobrot slovenskih kmetij
Uroš Gačnik

V prejšnji številki sem poročal o  zlatem priznanju, ki ga je na 
35. Festivalu dobrot slovenskih kmetij prejel g. Brane Blatnik, 
in sicer za pijačo Fouček. Objavljam še pesem, ki je bila spisana 
za to pijačo. Omenjenega festivala pa se je, tako kot že veliko 
let zapored, udeležil tudi Miha Tekavčič.

Ptuj, ki je poleg vsega ostalega tudi mesto dobrot, je gostil 35. 
Festival Dobrot slovenskih kmetij 2024. Hrana, ki je pridelana v 
Sloveniji dobi priložnost, da se predstavi in ponudi v pokušnjo 

ZANIMIVOSTI

Manjkajoča pesem, ki slavi 
Foučk
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POGREBNO IN POKOPALIŠKO
DEJAVNOST TER 24 URNO
DEŽURNO SLUŽBO
V OBČINI DOBREPOLJE
VIDEM IN STRUGE
OPRAVLJA KONCESIONAR

POGREBNE STORITVE NOVAK
ROBERT NOVAK s.p.
Reber 2a
8360 ŽUŽEMBERK

S 01.01.2021 NAM JE OBČINA DOBREPOLJE PODELILA
KONCESIJO ZA OPRAVLJANJE POGREBNE, POKOPALIŠKE
IN 24 URNE DEŽURNE SLUŽBE.

ZATO SE V PRIMERU SMRTI IN VSE V VEZI S 
POKOPALIŠČEM OBRAČAJTE NA NAS, DA NE BO 
PRIHAJALO DO NESPORAZUMOV IN DVOJNIH 
STROŠKOV. ZA VSE NEJASNOSTI IN VPRAŠANJA  NAS 
LAHKO POKLIČETE.

NAŠ NAMEN JE, POMAGATI VAM V NAJTEŽJIH 
TRENUTKIH OB IZGUBI SVOJIH NAJDRAŽJIH.

NUDIMO VAM KOMPLETNO STORITEV NA ENEM MESTU.

VSE LAHKO UREDITE NA SVOJEM DOMU.

NA VOLJO SMO VAM 24 UR NA DAN.

Telefon: 07/38-88-100  ali 031/876-276

Zakrajšek Marko s.p.
Srobotnik 4

1315 Velike Lašče

01 788 14 62t:

031 883 191g:

e: info@markozakrajsek.si

www.markozakrajsek.si

Cvetličarstvo,

pogrebne in
pokopališke

storitve

Ugasnila je luč življenja,
se prižgala luč spomina,
ostaja v srcu tiha skrita bolečina.

ZAHVALA

Ob boleči izgubi naše drage mami, babice, tašče,  
prababice in sestre

GABRIJELE ŠKANTELJ
z Vidma

(5. 10. 1933 – 11. 6. 2024),

se iskreno zahvaljujemo vsem za vse izrečene in zapisane 

besede sožalja, za sočutje in tolažbo. Hvala vsem za 

darovano cvetje, sveče in druge darove, vsem, ki ste se 

potrudili za slovesno slovo, in vsem, ki se je spominjate s 

hvaležnostjo in delite z nami svoje lepe spomine nanjo.

Vsi njeni
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Peter Hren s.p., Gradež 14, 1311 Turjak, GSM: 031/356 668

Storitve:
l	 Brušenje stekla
l	 Fazetiranje stekla in ogledal
l		Peskanje stekla
l	 Izdelava izolacijskega termopan stekla
l	 Kaljeno steklo
l	 Tuš kabine (po meri, s tesnili)
l	 Ogledala
l	 Kopelit steklo za delavnice
l	 Izdelava taljenega stekla z vzorci (fusing tehnika)
l	 Montaža vsega navedenega
l	 Ostale steklarske storitve
l	 Intervencija 24 ur na dan

MAS – PUGELJ
Posek in spravilo lesa

 Prevoz lesa  
z gozdarsko prikolico

Strojno cepljenje drv

041 755 688 (Ele)

Optika Ribnica, 
Vrvarska pot 3, 1310 Ribnica 

tel. 031 403 793

BREZPLAC�NA KONTROLA VIDA

OC�ALA NA NAPOTNICO ZZZS

STROKOVNO SVETOVANJE PRI NAKUPU OC�AL

POPRAVILO OC�AL

R I B N I C A

IZJEMNO UGODNE CENE!

Korekcijska in sončna očala, 

tudi z dioptrijo.

Sporočilo o prostem delovnem mestu

Naziv delovnega mesta: 

Srednja medicinska sestra 

Bolničar negovalec 

Socialna oskrbovalka

(Dodatek za delo z osebami s težjo motnjo v duševnem 
in telesnem razvoju v višini 15 odstotkov urne postavke 
osnovne plače ter zakonsko pripadajoči dodatki na 
delovno mesto s področja socialnega varstva.)

Študentsko delo – pomoč pri oskrbi stanovalcev 

Podatki za stik: Irenca Rokavec,  
info@prizma-ponikve.si, 01 788 01 00.

PRIZMA Ponikve,  
Posebni socialno varstveni zavod  
Ponikve 76, 1312 Videm - Dobrepolje



K V A L I T E T A
VA R N O S T

V A R Č N O S T

051 402 780  /  info@priba-okna.si  /  www.pribaokna.si
Obrtna cona Ločica pri Turjaku

VRHUNSKA KVALITETA IN 
BREZČASEN DIZAJN

Krovstvo - strešno kleparstvo,

suhomontažna gradnja - knauf,

slikopleskarske storitve,

polaganje izolacije, barvanje opaža, ...

Matej     031 461 933

Stane     041 929 388

info@brata-tomsic.si 

www.brata-tomsic.si

menjava 
vetrobranskih stekel

nadomestna vozila
za čas popravila

avtokleparska in 
avtoličarska dela

hladno popravilo 
poškodb od toče

pogodbeni servisni partner + cenilno mesto

pogodbeni servisni partner

www.avtolicarstvo-brundula.si


